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' 
I:AJUNTAMENT APROVA TRASLLADAR EL SOL RESIDENCIAL 
DE I:ARENAL A LA PAPERERA 1 LA LLAR FALLERA 
A l'Arenal ja no es podra edificar ni un metre quadrat 
més de vivendes. Esta decisió historica, que ha impul

sat l'actual equip de govern i que va avalar la corporació 

municipal en sessió ordinaria del Ple el dia 6 de maig, 

garanteix l'ús públic de l'Arenal i materialitza l'eslogan 

de l'Arenal per al poble, una reivindicació fortament 
arrelada en la població. 

L.:Ajuntament ha permés este canvi en els usos del sol de 

l'Arenal mitjan~ant una modificació puntual del vigent 

Pla general d'ordenació urbana, concretament la nú

mero 31, que permuta l'ús residencial que estava grafiat 
a l'Arenal amb els dotacionals dels terrenys de l'antiga 

Paperera del Millars i de l'actual Llar Fallera, on es po

dran construir viven des. 

Esta modificació del Pla general d'ordenació urbana 
(PGOUI és cons eqüimcia del protocol firmat el dia 25 
de mar~ en l'Ajuntament entre l'alcalde, José Ramón 

Calpe, i el conseller d' lnfraestructures i Transport, Ma

rio Flores, per a impulsar el pare marítim de l'Arenal, 

promogut perla Generalitat Valenciana pera dissenyar 
una gran area integrada perla platja, un pare de 250.000 
metres quadrats, una nova marina o port esportiu, equi

paments, el passeig marítim, zones terciaries i un bule

vard a l'avinguda de la Mediterrania. 

L.: esmentat protocol marca va la necessitat que 
l'Ajuntament reduira a la meitat l'edificabilitat prevista 

a l'Arenal, passant de 80.000 a 40.000 metres quadrats, 

"pera donar protagonisme als espais d'ús públic". 

La modificació puntual número 31 del PGOU preveu la 
localització dins l'Arenal de l' e dificabilitat corresponent 
al grup de vivendes Roger de Flor, que canviaria de lloc, 

alhora que se substitueixen els usos residencial i tercia

ri actuals per usos dotacionals públics i terciaris, amb el 

ti de permetre la construcció d'hotels i de locals comer

cials i de restauració. 

Així mateix, es preveu la conformació d'una nova un i
tat d'execució, d'ús global residencial i terciari compa
tible, en la parcel·la de l'antiga Paperera del Millars, 

actualment qualificada de viari i dotació pública d'ús 

esportiu recreatiu ; així com requalificar la parcel·la de 

la Llar Fallera de dotacional públic a sol susceptible 

d'edificabilitat privada (edificació tancada de nivell dos 

amb planta baixa + 4 alturesl. 

La votació en el Ple d'este punt, que va eixir endavant 

gracies als vots de l'equip de govern, va estar condicio

nada per les discrepancies manifestades pels diferents 
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grups polítics a l'hora de valorar la idoneHat del projec
te del pare marítim de l'Arenal i de la requalificació per 
a ús residencial dels terrenys de l'antiga Paperera del 
Millars. Malgrat el resultat de la vota ció [11 a favor i 1 O 
en contra], sí que van estar tots d'acord a traslladar l'ús 
residencial de l'Arenal i a requalificar la Llar Fallera. 

El regidor delegat d'Urbanisme, Javier Perelló, va de
fendre el punt argumentant que esta decisió respon a 
una voluntat majoritaria dels borrianencs, "que ente
nen que l'Arenal no ha de ser residencial". Perelló va 
informar que, amb este canvi , "podrem destinar 200.000 
metres quadrats de sol de l'Arenal a dotacions i espais 
públics, jaque estem alliberant 40.000 metres quadrats 
de sostre de vivendes que actualment estaven previs tes 
segons el Pla general d'ordenació urbana, aprovat l'any 
1995". 

Respecte a la inclus ió d'una marina o port esportiu e n 
la zona de l'Arenal més proxima al port pesque r, en te
r renys de la Generalitat Valencia na i uns 23.000 metres 
quadrats municipals , e l regidor d'Urbanis me va deixar 
clar que l'Ajunta ment no regalara patrimoni municipa l 
a la Ge ne ra lita t i que l'Administració a utonomica ha ura 
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de compensar l'ocupació de sol municipal. Així mateix, 
va recordar que sera l'Ajuntament el que done les per
tinents llicencies d'ocupació i d 'obres pera poder exe
cutar el projecte, "de manera que serem nosaltres qui 
decidirem el que considerem més apropiat pera Borria
na". 

L:alcalde, José Ramón Calpe, va valorar el dia de la firma 
del protocol per a impulsar el pare marítim de l'Arenal 
que es tracta d'un projecte molt important, "essencial 
pera Borriana i peral model de ciutat que volem , en el 
qual els esports nautics i la nostra potencialitat turística 
ha d'estar present. El des envolupament de l'Arenal és 
un dels nostres actius fonamentals i, per tant, un dels 
factors que més poden ajudar a la prosperitat del nostre 
municipi ". 

El conseller Mario Flores va xifrar en 45 milions d'euros 
la inversió prevista pera ter realitat e l projecte, amb un 
70% de l'aportació per part del sector privat. Segons 
Flores , e l pare marítim de l'Arenal pe rmetra crear un 
gran espai obert de qualitat, "que generara una activitat 
e conomica s os tenible i serviri:1 pera crear molts llocs de 
t re ball i ocupació estable" . 
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- EL AYUNTAMIENTO PRESENTA A LOS VECINOS EL INFORME PARA 
PROTEGER LAS VIVIENDAS DE LA MARJAL BURRIANA-NULES 

El nuevo edificio polifuncional Patricio Martín Bou de 
la Serratella estrenó su actividad el domingo día 16 de 
mayo con una asamblea en la que los portavoces de los 
distintos grupos políticos municipales, encabezados 
por el teniente alcalde de los Poblados Marítimos, Pe
dro Sancerni, explicaron a los vecinos el contenido del 
informe realizado por los técnicos municipales para 
hacer compatible la protección de la Marjal Nules-Bu
rriana, catalogada por la Generalitat Va lenciana, con la 
mejora de los servicios a los vecinos de la zona. 

El documento del Ayuntamiento, presentado a los afec
tados a través de una proyección, propone la redacción 
de un Plan Especial de la Marjal de Burriana, que in
cluiría un pormenorizado estudio de impacto ambien
tal de la zona que prevea las oportunas medidas co
rrectoras oportunas y su posible integración con los 
núcleos residenciales, así como un estudio detallado 
de las viviendas existentes en la zona. 

En este sentido, el informe incorpora un censo real de 
222 viviendas -cada una con su ficha - en los siete sec
tores en que se ha dividido la zona protegida, una su 
perficie de 111,6 hectáreas entre el Ca mí les Tancades 
y el límite con Nules, de la que queda excluida la zona 
urbanizada de la Serratella y las unidades de ejecución 
previstas en el Plan General de Ordenación Urbana. En 
toda esta área se han contabilizado construcciones que 
suman 24.724 metros cuadrados de techo. 

Cada ficha incluye la ubicación de la vivienda, la tipo
logía de la misma, una fotografía, sus características y 
superficie, los elementos auxiliares (piscina, trastero, 
leñero, barbacoa, garaje], así como el grado de urbani
zación (electricidad, pavimentación o alcantarillado]. 

Otro de los puntos que propone el informe es la inclu
sión de los núcleos consolidados en el concierto previo, 

documento de referencia para la revisión del PGOU, 
antes de la redacción de un proyecto que contemple las 
medidas que podrían adoptarse para mejorar los ser
vicios públicos de estas viviendas. 

La finalidad de este trabajo no es otra que permitir la 
coexistencia y compatibilidad de las construcciones y 
viviendas consolidadas con la necesaria protección de 
la marjal. Así, para evitar filtraciones de los pozos cie
gos de fecales a la marjal, se propondrá la creación de 
un alcantarillado; y se mejorará el drenaje de la zona 
húmeda abriendo "sequiols" y ··marjals"' . 

El arquitecto municipal trabajará ahora con este docu
mento de referencia para redactar unas bases de un 
plan especial para la marjalería y su licitación dentro 
del concierto previo del PGOU. En dichas bases, se es
tablecerá qué usos y actuaciones están permitidas y 
cuales prohibidas. 

Ilegalidades urbanísticas por la vía penal 

En este sentido, todos los portavoces insistieron en 
descartar cualquier urbanización o legalizar las vivien
das, ya que se encuentran en zona protegida medioam
bientalmente. Asimismo, advirtieron a los vecinos de 
que se perseguirá el urbanismo ilegal, ya que es obli
gación del Ayuntamiento trasladar al Ministerio Fiscal 
cualquier expediente iniciado por este motivo por si 
pudiera ser constitutivo de un ilícito penal. 

En este sentido, la Junta de Gobierno del 26 de abril 
aprobó remitir a la Fiscalía de Medio Ambiente de la 
Audiencia Provincial de Castellón dos expedientes por 
infracciones urbanísticas en suelo no urbanizable de 
especial protección, al tratarse de construcciones ile
gales realizadas en el área de la Marjal Nules-Burria
na, posteriores a la aprobación del Catálogo de Zonas 
Húmedas de la Comunitat Valenciana. 
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, 
CASTELLON SE OFRECE PARA 
ASESORAR A BURRIANA , 
SOBRE LA MARJALERIA 
Los alcaldes de Burriana y Nules, José Ramón Calpe y 
Mario García, se reunieron el día 24 de mayo en Caste
llón con el vicealcalde de la ciudad, Javier Moliner, con 
el fin de estudiar cómo se desarrolló el proceso de or
denación del territorio de la Marjaleria en Castellón y 
cómo fue posible regular la existencia de edificaciones 
anteriores con la necesidad de proteger una gran parte 
del suelo y promover el desarrollo de los servicios bá
sicos en la zona habitada. 

Javier Moliner ofreció toda su colaboración a Calpe y 
García, y recordó que Castellón vivió un proceso similar 
al que ahora atraviesan Burriana y Nules. "El caso de 
Castellón es un ejemplo que está sirviendo de reflejo 
para muchos municipios que ven como desde consenso 
y desde el diálogo, cómo yendo de la mano de propieta
rios y vecinos, podemos llegar a ver con esperanza un 
futuro prometedor de una zona que años atrás temía 
por su supervivencia y hoy ve con ilusión como los ser
vicios poco a poco van llegando y como su existencia 
está garantizada". 

Por su parte, José Ramón Calpe señaló que la expe
riencia de Castellón puede ser muy útil para seguir los 
mismos pasos y conseguir los mismos resultados para 
Burriana : "En Burria na hay muchos propietarios que 
están preocupados porque sa ben que están ocupando 
un suelo que desde hace pocos años es no urbanizable 
y está protegido y temen por sus viviendas que hace 
muchos años que están allí. Queremos proponer a la 
asociaciones de vecinos un proceso de regularización 
con el que se podrá constatar que la vivienda se creó 
en una época en la que la edificación no contravenía 
ninguna de las leyes y tiene por tanto unos derechos 
adquiridos. Ese sería un buen trabajo para comenzar 
y de esa manera poder continuar con el procedimiento 
de generación de un plan de ordenación específico de 
este territorio". 
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El caso de Castellón es diferente a los de Borriana y 
Nules en el sentido que el suelo de la mayor parte del 
territorio de la Marjaleria de Castellón era urbaniza
ble, al contrario que sucede en Burriana o Nules. Pese 
a ello, con el planteamiento de inicio distinto, sí que 
hay un procedimiento de consenso que podría llegar a 
aunar la presencia de las viviendas históricas y la pro
tección del territorio como se realizó en Castellón. 

CALPE REIVINDICA EN , 
BRUSELAS LA PROTECCION 
DEL LITORAL EN BURRIANA 
El alcalde, José Ramón Calpe, se reunió el día 17 de 
mayo en Bruselas con la eurodiputada del grupo Eu
ropa por la Democracia y la Libertad , Marta Andrea 
sen, para defender a los vecinos afectados por la Ley 
de Costas. Calpe, que acudió junto a una delegación 
provincial con el diputado de Medioambiente, Vicente 
Aparici y el alcalde de Nules, Mario García, solicitó a 
la eurodiputada su mediación para la anulación de la 
retroactividad de la ley. Andreasen se comprometió a 
trabajar para que el Gobierno de España, competente 
en esta materia, paralice la aplicación de la ley tal y 
como está planteada . 

La eurodiputada mostró gran interés y solicitó expre
samente contar con más información acerca de los ca
s os que en nuestra provincia se verían afectados por la 
aplicación de esta ley. 

La delegación comunicó además a Andreasen las ges
tiones que, bajo la coordinación de la Diputación Pro
vincial de Castellón, se están realizando para trasladar 
una petición oficial a la Comisión de Peticiones del Par
lame nto Europeo, denunciando la arbitrariedad en la 
aplicación de la ley y su retroactividad. 

Además, se están realizando contactos con otros 
miembros del Parlamento Europeo para sumar apoyos 
y conseguir una moratoria . 
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INICIAN LA MEJORA DEL 
ALCANTARILLADO EN LA 
ZONA MARÍTIMA 

Técnicos del Ayuntamiento, acompañados por e l alcal
de , José Ramón Calpe y el teniente alcalde de los Po
blados Marítimos, Pedro Sancerni; firmaron el día 17 
de mayo con los responsables de la Unión Temporal de 
Empresas Vaseco+GyC+Prisma Luz las actas de replan
teo para el inicio de las obras de mejora de infraestruc
turas hidráulicas y alcantarillado de la zona marítima. 

Operarios de la contrata marcaron los puntos de perfo
ración para la instalación de las grandes canalizaciones 
de aguas pluviales que conformarán el '"peine", con el 
que se pretende mejorar la evacuación en caso de llu
vias torrenciales en la zona marítima. Técnicos de la 
UTE y del Ayuntamiento explicaron a Calpe y a Sancerni 
los detalles de esta ambiciosa actuación, impulsada por 
el Gobierno local y financiada con cargo al Fondo Estatal 
para el Empleo y la Sostenibilidad Local (Plan El. 

El proyecto lo ha redactado el ingeniero burrianense de 
Caminos, Canales y Puertos lván Molina , de la empresa 
Geocas. El plazo de ejecución es de ocho meses y el pre
supuesto de 2.763.552,91 euros (IVA incluido). 

El plan de trabajo divide en tres fases el proyecto, con 
el fin de causar la mínima afección al coincidir parte de 
las obras con la campaña estival, en la que la zona ma
rítima multiplica su número de habitantes y visitantes, 
así como el tráfico de vehículos. Así, la primera y más 
inmediata fase, que se prolongará durante los meses 
de junio y julio, comenzó el día 17 con la construcción 
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del primer colector perpendicular en la calle l'Alguer, 
antes de acometer los de Rosa dels Vents y Juan Se
bastián Elcano. 

La segunda fase se desarrollará en agosto y, para 
afectar lo mínimo, consistirá en la construcción del 
gran colector bajo la zona portuaria y la mejora de la 
estación de bombeo frente a l"Escola de la Mar. 

La última y tercera fase, prevista para septiembre, 
comprenderá las actuaciones en las calles Mariners , 
Pescadors y en el Ca mí Fondo. 

La adjudicataria de las obras informará con la sufi
ciente antelación del corte de calles y restricciones 
de accesos durante las obras. En este sentido, para 
atender cualquier consulta, habrá personal cualifica
do en la obra y los afectados también podrán acudir a 
la Tenencia de Alcaldía del Puerto. 

BURRIANA IMPULSA 
EL SEGUNDO LOTE DE 
INVERSIONES MUNICIPALES 

El alcalde, José Ramón Cal pe y el jefe de zona de Caixa 
Penedés, el burrianense Jorge Monferrer, suscribie
ron el día 20 el contrato de la operación de préstamo 
para la financiación del segundo lote de inversiones 
municipales, previstas en los presupuestos, por im
porte de 1.236.138,72 euros. 

Esta operación recibió el aval de la Corporación Muni
cipal, que aprobó la adjudicación de este préstamo a 
Caixa Penedés, a un interés variable Euríbor + 1,85 %, 
en el pleno extraordinario celebrado el viernes 14. 

El alcalde ha destacado la buena gestión del tesorero 
municipal, que ha conseguido ahorrar 40.000 euros en 
intereses a la Hacienda Municipal al negociar mejores 
condiciones para este préstamo. 

Entre las inversiones incluidas en este lote figuran el 
soterramiento de 61 contenedores en toda la ciudad, 
la construcción de nichos en el Cementerio Municipal; 
el contrato anual de mantenimiento de la vía pública, 
que permite ejecutar obras de accesibilidad como las 
que en este momento se desarrollan en l'Escorredor; 
así como mejoras en el área de informática. 
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ABRIRÁN UNA GOLA PARA 
FACILITAR LA SALIDA AL , 
MAR DEL BARRANC DE BETXI 
El alcalde, José Ramón Calpe -acompañado por el pre
sidente de la Asociación de Vecinos de la Serratella, 
Joaquín Sanahuja-, se reunió el día 17 en Valencia con 
José María Benlliure, director general del Agua de la 
Conselleria de Medio Ambiente, Agua, Urbanismo y Vi
vienda, con el fin de avanzar en el proyecto de mejora 
de la desembocadura del Barranc de Betxí por la Ratlla 
de Nules, cuya avenida agravó las inundaciones del pa
sado mes de septiembre al Sur del término municipal. 

La Generalitat ha estudiado el proyecto redactado por 
técnicos de la Diputación de Castellón, a instancias del 
Ayuntamiento, y ha valorado las posibles alternativas 
para mejorar este cauce. 

Los técnicos de la Dirección General del Agua conside
ran que, por la dimensión y coste de este gran proyecto 
-cuya ejecución completa requeriría un planteamiento 
a largo plazo-, es necesario dar pasos inmediatos para 
mejorar la situación ante posibles episodios de lluvias 
torrenciales. En este sentido, en una primera fase se 
valora dar una salida natural al mar al Barranc de Be
txí a través de una gola o embocadura, "que mejoraría 
mucho el drenaje y el curso natural de las aguas hacia 
el mar en caso de avenida", a juicio del alcalde. 

Los técnicos de la conselleria coordinarán esta actua
ción con responsables de la Jefatura Provincial de Cos
tas. José Ramón Calpe agradeció el compromiso con 
Burriana y con los vecinos de la Serratella tanto de la 
Diputación como de la Generalitat, y confía en que Cos
tas colabore para dar una solución a este problema, ··al 
igual que la Confederación Hidrográfica del Júcar, or
ganismo responsable del dominio público hidráulico y, 
por tanto, competente en cuanto al cauce del Barranc 
de Betxí". 
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EL AYUNTAMIENTO EJECUTA 
LAS URBANIZACIONES A-30 
Y A-31 EN LA SERRATELLA 
La Concejalía de Urbanismo, dirigida por Javier Pere
lló, ejecuta la urbanización de las unidades de ejecu
ción A-30 y A-3 1, en la Serratella, delimitadas por en
tre la calle Holanda y el ca mí el Marge, a partir del cual 
se inicia la zona húmeda. Ambas unidades tienen una 
superficie conjunta de 80.657 m2 (43.992 m2 de la A-30 
y 36.665 m 2 de la A-31]. 

La urbanización de esta zona mejorará la evacuación 
de aguas pluviales en caso de inu"ndaciones, ya que no 
existía un saneamiento y alcantarillado en esta área. 

En total, son 16 los viales los que forman parte de la 
urbanización, 4 de ellos ya existentes, como las calles 
Holanda y Miguel Hernández, y otros 12 de nueva crea
ción . Al Ayuntamiento, en concepto de aprovechamien
to urbanístico, le corresponden cuatro parcelas que 
suman 1.731 m 2

, aunque tres de ellas están afectadas 
por la línea marítimo terrestre. 

Las nuevas unidades de ejecución incorporan una zona 
verde para jardín de 2.071 m2 en la A-31, así como 3.192 
m2 en la A-30 para equipamiento recreativo deportivo. 

La ejecución de las obras, que tienen un plazo de un 
año, corre a cargo de L3M Construcción Urbanismo y 
Servicios SA y cuenta con un presupuesto de 2,5 millo
nes de euros. 
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- BURRIANA IMPULSA LA TRANSFORMACIÓN DEL TRAZADO 
DE LA ANTIGUA PANDEROLA EN UNA RUTA CICLOCULTURAL 

El equipo de Gobierno impulsa la transformación del 
antiguo trazado del tren de vía estrecha, por el que cir
culó la célebre Panderola, en una ruta ciclocultural de 
6 kilómetros. La Junta de Gobierno dio el primer paso 
el día 24 de mayo con la solicitud de una subvención 
por importe de 50.787,12 euros a la Conselleria de In 
fraestructuras y Transporte para materializar la fase 
inicial de este proyecto, redactado conjuntamente por 
el arquitecto técnico y el arqueólogo municipales, Cé
sar García y José Manuel Melchor -respectivamente-. 

"Nuestra intención es aumentar el número de kilóme
tros de carriles bici en Burriana, a los que también ha
brá que sumar los creados con el desdoblamiento de la 
carretera CV-18 entre Burriana y Almassora . También 
queremos recuperar un trazado histórico en desuso, 
que en su día fue tan importante para nuestras expor
taciones de naranjas, y que la Generalitat Valenciana 
se involucre en este proyecto tan atractivo", ha explica
do el edil de Medio Ambiente, Juan Granell. 

El proyecto pretende reconstruir y recuperar para un 
uso público el antiguo trazado del tranvía a vapor, tan 
importante en el pasado para la economía, la movilidad 
y el devenir de Burriana hasta la década de 1960. Su 
paso quedó dibujado en amplias avenidas, plazas y jar
dines, pero también dejó huellas en caminos rurales. 

La primera fase consistirá en la restauración y recu
peración del trazado de la antigua vía ferroviaria en el 
tramo denominado les Alqueries- Burriana Norte, que 
comprende un sector entre el límite del término con la 
localidad vecina -que a su vez enlaza con el tramo de 
la vía de la Panderola que lleva a Vila- real- , y el Norte 
del casco urbano de Burriana, justo hasta la entrada de 
la calle la Vieta. Este segmento de vía es, en la actua
lidad, un camino rural todavía visible en el 70% de su 
longitud, mientras que la parte restante discurre por 
una zona urbana no masificacada. 

La actuación comprende la limpieza del firme, con la 
retirada de la maleza y otros elementos, así como la 
posterior consolidación del mismo mediante materia
les acordes con el medio. De esta forma se conseguirá 
una superficie transitable, segura y perfectamente de
limitada . Además, se recuperarán los márgenes y lími
tes de la vía y se dispondrán los elementos constructi
vos necesarios para asegurar su protección y solidez. 

El Ayuntamiento instalará paneles verticales explica
tivos, que ofrecerán información histórica de la vía , 
de su entorno y de los tramos que ya no son visibles. 
Asimismo, se marcará con pintura el recorrido por vías 
asfaltadas abiertas al tráfico de vehículos, as í como se
ñales verticales en cruces y zonas de r iesgo. 

En una segunda fase se actuará en el tramo que ac
tualmente discurre exclusivamente por suelo urbano ; 
así como por una tercera y última , que une el límite del 
casco urbano con la zona marítima por vías rurales. 

En la actualidad, cerca de dos kilómetros del trazado 
total se encuentra en el medio rural y forma parte de 
la red de caminos. A rasgos generales, conserva su ali 
neación y parte del firme original, compuesto por grava 
compactada. Corresponden al sector les Alqueries- la 
Vieta y Novenes de Calatrava-Jardines de Malva-rosa. 
A la longitud de este tramo hay que sumar otro kiló
metros que, a pesar de encontrarse en medio rural, ha 
desaparecido por la invasión de propiedades particula
res y cultivos, entre Jardines de Malva- rosa y el Grao. 

En el medio urbano, cerca de dos kilómetros cons ervan 
su trazado original en el itinerario Vieta, Pla~a Estacio
neta, Ronda Panderola, ronda Pere IV, Pla~a Genera
lita!, Assumpta González Cubertorer y avenida Carde
nal Vicente Enrique y Tarancón. Otros 800 metros del 
trazado se encuentran perdidos bajo obras recientes, 
aunque es pos ible adaptar el recorrido. 
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TURISMO OFRECE UN 
SERVICIO DE PRÉSTAMO 
DE BICICLETAS 
La Concejalía de Turismo ha puesto en funcionamiento 
un servicio de préstamo de bicicletas con el fin de favo
recer el desplazamiento en este medio de transporte 
por la ciudad y que ya utilizan muchos vecinos diaria 
mente. El alcalde, José Ramón Calpe y la concejal de 
Turismo, Gloria Fandos, han utilizado ya estos vehícu
los de dos ruedas, así como otros ediles de la Corpora
ción Municipal y personal funcionario del Ayuntami en
to, que las usan a diario para sus desplazamientos. 

Gloria Fandos explica que la Concejal ía de Tu rismo 
ofrece estas bicicletas a muchos turistas que acuden 
a la Oficina de Tu r ismo y que, gracias a este servicio, 
pueden recorrer la ciudad, sus poblados marítimos, 
sus ermitas y su término y descubr ir los encantos pai
sajísticos y el patrimonio arqu itectón ico de Burriana. 

Para inscribirse como usuar ios de estas bicicletas de 
paseo - pintadas de color azu l y con el escudo del Ayun
tamiento- , los interesados pueden acudir a la Oficina 
de Turismo y soli citar un bolet ín de alta, en el que de
ben rellenar sus datos personales [nombre y apellidos, 
domicilio y número de teléfono) e identificarse median
te el O NI, carné de conducir o pasaporte en vigor antes 
de acceder al présta mo de una bicicleta, un candado y 
su correspondiente llave. 

La edad mínima para hacer uso del servicio es de 14 
años. Los usuarios menores de 18 años deberán relle
nar una autorización de l padre/madre/tutor para po
der darse de alta. Asimismo, los menores de 16 años 
tendrán que hacer uso del servicio acompañados de 
una persona adulta, que deberá firmar un documen
to responsabilizándose del uso de la bici que haga el 
menor. 

Los desplazamientos de las personas usuarias del ser 
vicio se circunscribirán al ámbito exclusivo del término 
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municipal de Burriana, pudiendo tener un fin tanto lú
dico y de paseo como de cualquier otro tipo de despla
zamiento urbano cotidiano. 

Quienes se inscriban se comprometen a hacer un buen 
del servicio y acatar el funcionamiento y las normas 
que lo regulan y que figuran en el dorso del impreso 
de solicitud. 

En este sentido, el uso de la bicicleta se limitará al ho
rario y espacios determinados en cada momento por 
el Ayuntamiento, que estará eximido de los daños que 
el usuario pueda sufrir o producir mientras hace uso 
de la bicicleta y no se responsabilizará de los daños o 
perjuicios producidos por un mal uso de la misma, ni 
de los causados a terceros por el usuario de esta. 

La bicicleta podrá utilizarse en los horarios que se in
diquen, debiendo devolverse en el mismo día en que se 
haya recogido en el puntos de préstamo establecido . 
Las bicicletas se prestarán hasta una hora antes del 
cierre del servicio y por el tiempo máximo indicado en 
cada temporada . Transcurridos treinta minutos desde 
la f inalización de un préstamo se podrá solicitar uno 
nuevo. 

La bicicleta deberá devolverse en el mismo estado en 
que se encontró, limpia y en perfecto funcionamiento. 

Los daños producidos a la bicicleta por un uso incorrec
to de la misma serán achacables al usuario del servicio 
que, según los casos, podría perder su derecho a dis
frutar del mismo sin perjuicio de tener que asumir los 
gastos debidos a la reparac ión del vehículo. 

ADIF TRAMITA LAS 
EXPROPIACIONES DEL AVE 
Técnicos de la empresa estatal Adm inistrador de In
fraestr uctu ras Ferroviarias [ADIF). vinculada al Mi
nisterio de Fomento, se desplaza ron a Burriana para 
iniciar el proceso de expropiaciones para la plataforma 
del trazado de Alta Velocidad a su paso por el térm ino 
munici pal. Hasta un total de 261 propietarios afectados 
fueron citados en la sa la de juntas del Ayuntam iento 
durante varios días pa ra conocer los términos de la ex
pro piación. 
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- , VIA PUBLICA MEJORA 
LA ACCESIBILIDAD EN 
LA CALLE L'ESCORREDOR 

El Ayuntamiento, a través de la contrata anual de Ser
vicio de Mantenimiento de la Vía Pública, ejecuta va
rias obras de mejora de la accesibilidad en la calle 
l'Escorredor, que quedará totalmente adaptada. El 
concejal de Vía Pública, Pedro Sancerni, visitó los tra
bajos acompañado por Manuela Andrés y Amparo Dos
dá, presidenta y vocal respectivamente de la Asociación 
Colectivo de Discapacitados de Burriana [Acodisl. que 
se mostraron muy satisfechas de las soluciones adop
tadas para facilitar el tránsito peatonal de las personas 
con movilidad reducida. 

Los operarios de la empresa no sólo mejoran y amplían 
las rampas de l'Escorredor, un eje con mucho tráfico y 
también con un creciente número de comercios, sino 
que también han creado plataformas accesibles que, 
por una parte, resguardan al peatón y, por otra, permi
ten ganar en visibilidad al superar la línea de los vehí
culos estacionados en cordón. 

Sancerni ha explicado que, además, se crearán pasos 
elevados tipo badén a nivel de la acera en las intersec
ciones de l'Escorredor y varias calles perpendiculares 
que desembocan en la plaza de El Pla, con el fin de 
garantizar itinerarios peatonales sin necesidad de que 
los transeúntes bajen al nivel de la calzada y, además, 
reducir la velocidad de los vehículos en estos puntos, 
ya que deberán superar el correspondiente badén. 

Andrés y Dosdá también mostraron a Sancerni algu
nos tramos de acera en otras calles próximas en los 
que todavía no existen rampas accesibles o no están lo 
suficientemente adaptadas para las personas con mo
vilidad reducida. El edil de Vía Pública se comprometió 
a mejorarlas y a crear nuevas donde no existan. 

El Ayuntamiento dispone de una partida anual para 
mantenimiento de la vía pública de 453.879,30 euros. 

INFORMACIÓ MUNICIPAL 

El concejal de Vía Pública , Pedro Sancerni , se mues
tra abierto a estudiar cualqu ier sugerencia propuesta 
por los propios ciudadanos en materia de accesibilidad 
o de cualquier aspecto relac ionado con la vía pública, 
que pueden hacer extensiva al edil a través del correo 
electrónico vi a pu blica!abu rria na .es. 

' LA MERCE ACOGE LA XVI , 
EDICION DE LA SETMANA , 
DE LA INTEGRACIO 
El alcalde, José Ramón Calpe y la conceja l de Servicios 
Sociales, María Ángeles Vicent, se acercaron el día 6 
de mayo al Centre Municipal de Cultura la Merce para 
participar en la XVI Setmana de la lntegració Trencant 
barreres, organizada desde la Concejalía de Servicios 
Sociales. La actividad está dirigida principalmente a 
alumnos y alumnas de sexto de primaria de los cen
tros educativos de Burriana, con el objetivo de dar a 
conocer a la sociedad, en general, y al público desti
natario, en particular, las barreras que limitan la inte
gración de las personas con diferentes discapacidades 
en nuestra sociedad: discapacidades físicas, psíquicas 
o sensoriales. 

Todo ello a través de diferentes talleres en los que se 
busca la participación de colectivos y asociaciones de 
personas con discapacidad para concienciar mediante 
de la experiencia vital de estos sobre dichas limitacio
nes. 

La asociaciones y colectivos de discapacitados también 
pudieron dar a conocer sus actividades y productos en 
la Feria de la Integración, sita en la Plaza de la Mercé. 

Los participantes en esta edición fueron Acodis, Aso
ciación Síndrome de Down, Afanías, Centro Ocupacio
nal Buris-Ana, Afdem, Colegio de Educación Especial 
Pla d'Hortolans, Centro Ocupacional El Rinconet, El 
Cau, Cáritas, Cruz Roja, Fesord, Aspas, Residencia de 
Mayores Dependientes de Burriana, Afibur y ONCE. 
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EL PLENO PIDE A LA 
GENERALITAT UN NUEVO 
TALLER DE EMPLEO 
El alcalde de Burriana, José Ramón Calpe, valoró el 
día 14, tras la celebración del pleno extraordinario, 
la aprobación unánime de la solicitud a la Generalitat 
Valenciana de un nuevo taller de empleo, El Millars 11, 
"petición que esperemos que se nos atienda". 

Calpe recordó la importancia de los sucesivos progra
mas formativos en Burriana, "que durante muchos 
años se ha beneficiado de casas de oficios, talleres de 
empleo y escuelas taller" . En este sentido, considera 
que en la época actual, "con tanta crisis y tanto paro, 
las personas pueden encontrar gracias a estos talleres 
de empleo una alternativa de formación en un campo 
que no habían previsto y que puede ofrecerles una nue
va posibilidad para incorporarse al mercado laboral". 

Calpe espera que la Generalitat respalde esta petición 
y aporte la subvención de 564.943,75 euros para hacer 
frente a los 621.438,02 euros en que está valorado este 
Taller de Empleo El Millars 11, " porque es un campo en 
el que es preciso seguir actuando" . 
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BURRIANA RENUEVA 
LA RED DE AGUA POTABLE 
El Ayuntamiento ha iniciado las obras correspondien
tes al ejercicio 201 O del Plan de Mejora de Infraestruc
turas de Agua Potable con actuaciones en las zonas de 
Carrer Ample y en las de las calles Progreso y Santa 
Cristina, a cargo de la empresa concesionaria, Facsa. 

Las obras en el primer vial y su entorno comenzaron 
el 1 O de mayo y han consistido en el desdoblamiento 
de la actual conducción única de fibrocemento situada 
bajo la calzada, que se reemplaza por dos tuberías de 
polietileno de mayor diámetro y que se ubican debajo 
de cada acera. La modernización de la red ha permitido 
anular las largas acometidas de plomo del Carrer Am
ple, que partían desde la única tubería de f ibrocemen
to y cuya reparación requería la apertura de una zanja 
que, dependiendo del margen de la calle, podía ocupar 
todo el ancho de la misma. La empresa concesionaria 
instala también las nuevas acometidas de las vivien
das, que no superan el metro de longitud, son de mayor 
diámetro y están fabricadas con materiales mucho más 
resistentes y flexibles, desde la conducción bajo la ace
ra hasta el punto de suministro de cada abonado. 

Esther Navarro López 
Psicóloga . IN° coL. cvo7o041 . Sexóloga 

FACILITADORA Y COORDINADORA DE TALLERES DE CRECIMIENTO PERSONAL 

::::. ...... 

Nos hemos trasladado a: 
C/ Jaime Chicharro, 42, 1° O 
PUERTO DE BURRIANA 

Tel. 606 633 832 
www.regalameunasonrisa.com 
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EDUCACION APRUEBA EL 
PROYECTO DEL COLEGIO , 
CARDENALTARANCON 
La Dirección Territorial de la Conselleria de Educación 
informó el pasado día 18 de la aprobación del proyecto 
del nuevo Colegio Público Cardenal Tarancón, que se 
construirá en Novenes de Calatrava y cuyo presupuesto 
asciende a 7.278.858 euros. La concejal de Educación, 
Ana Montagut, confía en presentar en breve el proyecto 
a la comunidad educativa del centro, que se encuentra 
ubicado provisionalmente en aulas prefabricadas junto 
a la avenida Jaume 1 y que podría abrir sus puertas en 
el nuevo edificio para el curso 2012-2013 . 

Ana Montagut también ha informado que la conselle
ria no trasladará a los alumnos al antiguo lES Llombai 
mientras se desarrollen las obras, ya que tanto los pa
dres como la comunidad educativa del centro han re
chazado esta posibilidad. 

El pasado 3 de diciembre el pleno aprobó por unanimi
dad la puesta a disposición de la Generalitat de un so
lar municipal de 12.025 metros cuadrados, recayente a 
la avenida Dublín y a la calle La Haya, entre el colegio 
Novenes y el futuro Centro Sanitario Integrado. 

Previamente, en junio de 2009, la Conselleria de Edu
cación adjudicó la redacción del proyecto y dirección 
de obra a la unión temporal de empresas Antonio 
Such García-Carlos Borrell Cervera por un importe de 
298.219,16 euros [IV A no incluido). 

EL AYUNTAMIENTO RETIRA 
LOS VEHÍCULOS DEL TALLER 
DEL VIEJO lES LLOMBAI 

La Policía Local retiró el pasado mes de mayo, por mo
tivos de seguridad, los vehículos, piezas y componen
tes que se encontraban en el aula- taller del antiguo 
lES Llombai y con los que los alumnos realizaban sus 
prácticas de mecánica y automoción . 
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El Ayuntamiento tramitará ahora el tratamiento y des
contaminación de estos vehículos y restos para consi 
derarlos residuos sólidos urbanos y trasladarlos a un 
desguace autorizado [CATI para su destrucción . 

La concejal de Educación, Ana Montagut, acompañada 
por un inspector de la Policía Local, supervisó la reti
rada de vehículos por parte de una grúa. 

, 
LA POLICIA ORGANIZA UN 
AULA FORMATIVA SOBRE 
LA NUEVA LEY DE MULTAS 

El Centro de Formación del Cuerpo de la Policía Local 
de Burriana organizó el 21 de mayo un aula formativa 
a cargo del subjefe de la Jefatura Provincial de Tráfi
co en Castellón, Arturo Bernat Agustí, relativa a la Ley 
18/2009, de 23 de noviembre, más conocida como de 
"multas exprés", por la que se modifica el texto articu
lado en materia sancionadora de la Ley sobre Tráfico, 
Circulación de Vehículos a Motor y Seguridad Vial. 

Agentes de las secciones de tráfico de las policías loca
les de Burriana, Castellón, Vila-real, Orpesa y Almena
ra participaron en esta actividad formativa. 

El intendente principal del cuerpo, Francisco Catalán, 
fue el encargado de presentar al ponente y destacó en 
su introducción la importancia de las modificaciones 
legislativas en materia de sanciones de tráfico que 
contempla la nueva Ley, así como la necesidad de for
mar en la misma a los agentes de la Policía Local. 

La nueva "ley de multas exprés", que entró en vigor el 
martes 25 de mayo, ha logrado equiparar el procedi
miento sancionador en materia de tráfico al que, en vía 
penal, se sigue para el enjuiciamiento rápido de deter
minados delitos, de modo que su aplicación agilizará 
los procesos y la efectividad de las sanciones. 

El Centro de Formación de la Policía Local de Burriana , 
dirigido por el inspector José Manuel Ruiz, ha organi
zado para el 3 de junio una segunda aula formativa a 
cargo de Vicenta Dolz Izquierdo, jefa del Negociado de 
Seguridad Vial de la Jefatura Provincial de Tráfico. 
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LA GENERALITAT AVANZA EN LOS PROYECTOS DEL PAYÁ, LA , 
CASA DE LA MUSICA Y LAS GRADAS Y VESTUARIOS DE LLOMBAI 
La Generalitat Valenciana, a través del Plan Confian
za, avanza en tres de los proyectos propues tos por e l 
Ayuntamiento con cargo a esta financiación autonómi
ca : la rehabilitación , ampliación y adecuación del Tea
tro Paya; la constrsucción de gradas y vestuarios en la 
zona deportiva de Llombai y la construcción de la Cas a 
de la Música junto al Casal Jove. 

En cuanto al primer y más importante proyecto, el con
cejal de Cultura , Enrique Safont y e l e dil Juan Granell 
visitaron el día 12 las obras del Teatro Payá acompa
ñados por los técnicos munic ipales, los de la mercantil 
adjud icataria, Dragados SA, así como el arquitecto re
dactor del proyecto, el burrianense Javier Tena. 

El día 17 el Ayuntamiento firmó e l inicio de las obras 
de construcción de gradas y vestuarios en el comple
jo deportivo de Llombai y, finalmente, el 31 de mayo, 
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EL SISE 10.000 CIUTAT DE BORRIANA-TROFEU TITANBUR 
DOBLA EL NOMBRE DE PARTICIPANTS RESPECTE A 2009 

Juan Javier Medall, de l'Evasion Running, es va pro
clamar el dia 8 de maig vencedor absolut en la sisena 
edició del 10.000 Ciutat de Borriana-Trote u Titanbur, 
puntuable per alll Circuit de Carreres Populars Fun
dació Ruralcaixa-Diputació Provincial de Castelló i en 
el qual van participar al voltant de 600 corredors, quasi 
el doble que en la passada edició de la prova. 

Medall va marcar un temps de 31 minuts i 50 segons, 
molt prop del record historie del 10.000 [31 .301. El se
gon i tercer classificat van ser, respectivament, David 
Felip Roig i Fernando Ruiz Sánchez, amb temps de 
31.59 i 32.05. 

El primer borrianenc a creuar la línia de meta va ser 
Chaibi Hamid, amb un temps de 34 minuts i 42 segons, 
seguit de Fermín Barres [34.59] i d'Antonio Conde 
[35.1 O]. 

En categoria femenina, la millor atleta va ser Marina 
Catalina Oprea, que va detindre el rellotge en 38 mi
nuts i 33 segons. Després d'ella, van entrar Marta Pons 
Peña [39.12] i Carmen Sos Rubio [42.04]. totes dues de 
l'Evasion Running. 

En locals, la primera dona a arribar a la línia del 10.000 
va ser Silvia Lozano Martínez, que ho va ter en 47 mi
nuts i 23 segons; mentre que Minerva Carceller Colla
do, de l'Evasion Running, va ser la segona borrianen
ca amb un temps de 50.07, i lngrid Monfort Fuentes, 
d'Amics del Clot, va ser la tercera local, amb un temps 
de 54.09. 

L'alcalde, José Ramón Calpe; el regidor d' Esports, En
rique Safont; el director comercial de Titanbur, Ama
deo Peris, i el president de l'associació Amics del Clot, 
Damián Oliver, van ser els encarregats de repartir els 

diferents trofeus als primers classif icats de cada ca
tegoria, així com als guanyadors absoluts, -O-que van 
rebreel Trofeu Titanbur. 

La principal novetat en este sisé 10.000 Ciutat de 
Borriana-Trote u Titanbur és que tots els rendiments 
economics de la preva s' invertiran en el banc d'aliments 
que coordina la parroquia del Port i que es reparteixen 
a famílies necessitades de la ciutat. Un altre dels 
al·licients ha sigut un concurs de fotografia esport iva , 
en categories infantil i adulta. 

El 10.000 Ciutat de Borriana-Trote u Titanbur ha man
tingut el se u recorregut habitual, amb eixida a les 18.30 
hores des del passeig de Sant Joan Sosco i amb la 
meta situada a la pla~a Major. La prova es va cronome
trar amb el sistema de xips pera tots els inscrits, amb 
diversos punts d'avituallament i control. Cada partici
pant disposava d 'asseguran~a medica individualitzada 
durant la prova i va rebre en finalitzar una bossa amb 
material i complements esportius de qualitat. 
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' L'EXIT DE LA PRIMERA RUTA 
DE LA TAPA OBLIGA A EDITAR 
4.000 PASSAPORTS MÉS 
L'alcalde, José Ramón Calpe, i la regidora de Turis
me, Gloria Fandos, van aprofitar el matí del dissabte 
8 -igual que molts altres borrianencs i ve·l·ns d'altres 
localitats- pera degustar les creacions preparades per 
uns quants bars i taperies de la ciutat que van partici
par en la primera edició de la Ruta de la Tapa Ciutat de 
Borriana, organitzada des de la Regidoria de Turisme. 

La Ruta de la Tapa va comen~ar oficialment el dia 1, co
incidint ambles Creus de Maig, i es va prolongar durant 
tot el mes. Durant el primer cap de setmana, l'Oficina 
de Turisme va esgotar els 1.000 primers passaports, 
documents que inclouen la re la ció dels 14 establiments 
participants ambla seua adre~a. teleton, horari i amb 
el nom de les tapes i creacions amb que participen en 
esta Ruta de la Tapa . 

La Regidoria de Turisme es va vore obligada a editar 
4.000 passaports més, a causa de l'elevada deman
da, no sols de ve'lns de Borriana, sinó d'altres ciutats 
com la Vall d'Uixó o Castelló, entre altres. Molts ve'lns 
i visitants han aprofitat els divendres i dissabtes pera 
anar de tapes gracies a esta iniciativa. També ho van 
fer molts dels qui van participar en la carrera popular 
del 10.000 Ciutat de Borriana-Trofeu Titanbur, que va 
congregar milers de persones en la ciutat, entre aficio
nats i acompanyants. Barquetes, torrades, croquetes, 
remenats i altres tapes, amb ingredients tradicionals i 
combinacions originals, van ser algunes de les propos
tes dels establiments participants. 

Cada tapa -beguda inclosa- tenia un preu fix de 2 euros. 
La Regidoria de Turisme sorteja entre tots els partici
pants que van completar la ruta i van dipositar el passa-
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porten l'oficina de turisme un dinar o sopar pera dues 
persones en el bar o taperia que resulte guanyador. La 
regidora Gloria Fandos felicita tots els bars i taperies 
participants i considera que esta iniciativa municipal, 
que espera repetir l 'any vinent, és un motiu més pera 
potenciar el sector en estos temps de crisi . " Molta gent 
no coneix la bona cuina i el bon tracte de molts bars 
de Borriana i ara han tingut l'oportunitat de visitar-los 
gracies a la Ruta de la Tapa" , explica Fandos. 

JARDITEC 
CONSTRUCCIÓ 1 MANTENIMENT DE JARDINS 
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- EL PORT DE BORRIANA 
ACULL EL RODATGE D'UNA 
NOVA SERIE DE CANAL NOU 
El passat mes de maig va arrancar el rodatge de "Bon 
dia, bonica", una teleserie diaria co-dirigida pel borria
nenc Vicent Monsonís i produ'¡'da per Televisió Valen
ciana amb la col·laboració de Ficción TV i Mat Media, 
l'emissió de la qual esta prevista a partir del proxim 
mes de setembre en Canal 9 i que ha triat Borriana 
coma un dels punts del rodatge pera exteriors. 

El port pesquer va ser l'escenari triat pera gravar dis
tintes escenes, en les que van participar actors con
sagrats com Albert Forner o la propia protagonista de 
la serie, Mireia Pérez, qui interpreta el paper d'Anna 
Ferrer. 

Ve'1'ns de Borriana i membres de la Corporació Munici
pal es van despla~ar fins al port per assistir al rodatge 
i també pera participar coma extres. 

La primera temporada consta de 80 capítols i el rodat
ge es prolongara fins al proxim mes de juliol. "Bon dia, 
bonica" narra la vida dels ve·l·ns del barri de la Mari
na, i, sobretot, del seu mercat, en un entorn fictici pero 
que resultara molt familiar per a la majoria dels va
lencians. 

INFORMACIÓ MUNICIPAL 

LA GENERALITAT 
EN DERROCA L'ANTIC 
MENJADOR DEL PORT 
La Direcció de Ports, Aeroports i Costes de la Genera
litat va enderrocar en maig l'antic menjador del port, 
ubicat en la zona nord del moll central. L'edifici, de 520 
metres quadrats, era la seu de la Capitania Marítima, 
després d 'haver servit molts anys coma menjador. La 
Generalitat també té previst enderrocar les actuals ca
setes dels pescadors, que es reconstruiran a un altre 
lloc, cosa que no passara amb el menjador. 

JUAN RAMÓN CASTAÑO 
ÉS EL NOU PRESIDENT DEL 
CLUB NÁUTIC BORRIANA 
L'alcalde, José Ramón Calpe i el regidor d'Esports, En
rique Safont -gran aficionat a la nautica- van rebre en 
l'Ajuntament a una representació de la nova junta di
rectiva del Club Nautic de Borriana, encap~alada pel 
seu nou president, l'arquitecte Juan Ramón Castaño. 
El club va celebrar eleccions el 1 O d'abril després que 
l'anterior president durant 12 anys, Manuel Capdevila, 
anunciara que no es presentava a la reelecció. 
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DESCOBRINT EL CLOT , 
ARRIBA A LA SISE NA EDICIO 

El regidor de Medi Ambient, Juan Granell, es va acostar 
el dia 12 acostat fins al paratge natural municipal del 
Clot de la Mare de Déu per assistir a una de les ses
sions de la campanya de conscienciació escolar Desco
brint el Clot, impulsada per esta area municipal i que 
ha complit enguany la seua sisena edició. En este cicle 
mediambiental participen tots els alumnes de sisé de 
primaria dels col·legis de la ciutat. Els escolars realit
zen un passeig amb barca i recorren també els marges 
del paratge, on descobreixen les principals especies 
d'aus, peixos, reptils i la gran riquesa vegetal del Clot. 

CAIXA RURAL FUNDA EL GRUP 
COOPERATIU MEDITERRANI 
L'assemblea general de Caixa Rural Sant Josep de 
Borriana va aprovar la integració, com a entitat funda
dora, en el Grup Cooperatiu Caixes Rurals del Medite
rrani (CRM). el primer grup del sector cooperatiu de 
credit espanyol en nombre de caixes associades i líder 
de l'Associació Espanyola de Caixes Rurals. 

FeA. DE ATAUDES 

OFICINA: C/ V te. Forner Tichell, 3 • 12530 BURRIANA 

INFORMACIÓ MUNICIPAL o 
, 

VIA PUBLICA ORDENA LA 
PODA DEL FICUS DEL PLA 
La Regid aria de Via Pública va ordenar la poda del mo
numental ficus (ficus macrophylla] ubicat al centre de 
la pla¡;:a del Pla. El regidor de l'area, Pedro Sancerni, va 
supervisat personalment els treballs, "amb els quals 
pretenem actuar davant d'un problema de salubritat 
pels excrements de les aus i també sanejar algunes 
branques i tulles que havien quedat afectades per la 
crema de la falla Chicharro" . Sancerni ha assegurat 
que la poda no afectara la salut de l'arbre, que ocupa 
este lloc centric de Borriana des de fa més de 50 anys. 

SANT MATEU EXPOSA ••LA 
MUERTE COMO PRETEXTO" 
La Regidoria de Cultura i el Patronat Municipal de 
Cultura de Sant Mateu van inaugurar el divendres 21 
en l'Ajuntament de Sant Mateu l'exposició "La muerte 
como pretexto", del fotograf borrianenc José Luis Gar
cía Ferrada, ambla que va guanyar nombrosos premisa 
nivell nacional. La mostra es podra vare fins el dia 13. 

FuNERARIA TANATORIO 

Teléfono 964 57 1 O 00 

111 
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BORRIANA CELEBRA EL DIA 
DEL MUSEU 

El Museu Arqueologic Municipal i el Museu de la Ta
ronja, membres del Consell Internacional de Museus 
[ICOM]. van commemorar el dimarts 18 el Dia Interna
cional del Museu amb l'organització de sengles visites 
guiades, gracies a la col·laboració del modul d'agent 
turístic del taller d'ocupació El Millars. Els integrants 
del taller d'ocupació van oferirvisites guiades a distints 
col·lectius de Borriana, com Afibur, Acodis,l'Associació 
de Mestresses de Casa, Caritas Borriana o l'Associació 
de Ve'1'ns de la Serratella. Més endavant s'organitzaran 
noves visites amb altres col·lectius. 

EL CASAL JOVE ACULL .. 
EL CICLE VEINATGE 
El Casal Jove va acollir el dimecres 26 la primera de les 
sessions del cicle Ve'inatge, una iniciativa d'integració i 
interculturalitat organitzada pel centre públic de for
mació de persones adultes Historiador Viciana, en la 
qual els seus mateixos alumnes -borrianencs origina
ris de distintes parts del món- exposen les seues pecu
liaritats culturals, lingüístiques o gastronomiques. La 
venec;:olana Aída Julio, així com els nigerians Jonathan 
i Uyi Obbeide i Josephine Sow, van explicar les costums 
i la gastronomia propies dels seus pa'isos. 

INFORMACIÓ MUNICIPAL 

' VILLA FA TIMA COMMEMORA 
ELS SEUS 50 ANYS DE VIDA 
El Col·legi Villa Fatima va commemorar amb diferents 
activitats l'efemeride del 50 aniversari de la fundació 
del centre. L.:alcalde, José Ramón Calpe ; la regidora 
d'Educació, Ana Montagut; i els regidors Juan Granell, 
María Ángeles Vicent i Maria Josep Safont van parti
cipar d'estos actes, juntament amb membres de les 
distintes comunitats educatives de la ciutat. Calpe i el 
director del centre, Manuel Ortiz, van descobrir una 
placa en record d'esta efemeride. El col·legi Vila Fati
ma és un dels centres més arrelats de la nostra ciutat. 

' L'AQUIDOS BASQUET FIRMA 
L'ASCENS A LLIGA NACIONAL 
L.:Aquidos Arquitectes Borriana de Basquet va aconse
guir l'ascens a Lliga Nacional en guanyar el seu com
promís a Benidorm. L.: alcalde i el regidor d'Esports van 
acompanyar l'equip i van felicitar tots els jugadors pel 
gran treball realitza t durant tota la temporada. Els ju
gadors van destacar el paper fonamental de l'afició. 

S«4aHa 
----------------~ 

D~: 
DIETISTAS TITULADAS 

MARTES, JUEVES Y VIERNES 

CONSULTA DE NATUROPATA 
HERBORISTERÍA 

ALIMENTACIÓN NATURAL 
PRODUCTOS DIETÉTICOS 

C/ San Serapio, 42 • BURRIANA 
Teléfono 964 51 14 64 



El Banco de Tierras de Burriana (BTB) es una iniciativa cuyo objetivo es fomentar el arrendamiento de parce
las agrícolas de la localidad para su cultivo, favoreciendo la continuidad de la actividad agraria en el municipio. 
El BTB está constituido tanto por parce las que en la actualidad se encuentran cultivadas, como no cultivadas. 

El Banco de Tierras de Burriana es un registro de parcelas disponibles para su cultivo. Dicho registro está 
formado por las parcelas de aquellos propietarios interesados en el cultivo de las mismas. 

Por medio del Banco de Tierras se pretende informar, facilitar el contacto y agilizar los tramites entre el pro
pietario- y el futuro cultivador. Las partes interesadas, serán las que fijarán los terminas del acuerdo [plazo, 
condiciones etc .. .!. 

La inscripción de una parcela en el Banco de Tierras de Burriana, implica la inclusión de los datos de dicha 
parcela [n° de polígono, n° de parcela y estado de la misma) y los datos de su propietario [nombre, dirección, 
teléfono de contacto) en el mismo. Este Banco de Tierras de Burriana, estará a disposición de aquellas perso
nas interesadas en el cultivo de las parcelas, para facilitar el contacto entre las partes interesadas. 

La sede social del Banco de Tierras de Burriana, esta sita, en las Dependencias del Consell Agrari Municipal, 
sito en la C/ Comunitat de Regant, n°5, piso 1° [Antigua Cámara Agraria) 

Los objetivos del Banco de Tierras Agra rias son: 
• Poner en valor las tierras agrícolas. 

• Ampliar la superficie de las explotaciones. 

• Frenar la pérdida de superficie útil. 

• Evitar situaciones de abandono de parcelas agrícolas. 

Los destinatar ios de la actividad del Banco de Tierras de Burriana son, entre otros: 
• Agricultores que quieran aumentar la superficie de sus explotaciones. 
• Jóvenes que quieran dedicarse a la actividad agrícola . 
• Cooperativas agrarias que pretendan aumentar su base territorial. 

AUTORIZACIÓN DE INCLUSIÓN EN EL BANCO DE TIERRAS DE BURRIANA 

Don/Doña ... ............. .................................................................................. .......... ... ... ... ... con DN I n.0 . ..... .. .. .. . ............ , 

con domicilio en C/ ..................................................... n° ......... de .. .. .................... .... .. .... , con n° de Tel ...... .............. .. . 
y E-mail: ................. .. .... ....... ............... ,en calidad de propietario de la parcela .... .... . del polígono ........ .... ............ .. 
del Término Municipal de Burriana, y conociendo la finalidad del Banco de Tierras creado por el Ayuntamiento 
de Burriana, 

AUTORIZO 

1.- Al Ayuntamiento de Burriana a incluir la parcela .... .......... del polígono ...... .. .......... .... .......... .... .......... .......... .... . 
del Término Municipal de Burriana en dicho Banco de Tierras de Burriana. 

2.- Al Ayuntamiento de Burriana a ceder los datos incluidos en el Banco de Tierras de Burriana a terceros inte
resados. 

Burriana, ..................... .. ............ .. ......... de 201 O. 

Fdo ..... .. .............. ...... ...................... .. . .. 
NOTA. los datos del t1tular de la parcela serán mclu1dos en el Banco de t1erras de Burnana con la fmahdad exclusivamente admmstra tiva. y estaran somet1dos 

al rég1men ¡uríd1co estab lecido por la Ley Orgámca 15/1999, de 13 de d1cembre. de Protecc1ón de Datos de Caracter Personal 



ELPLA 
DE B O RR I AN A 

CRITERIS GENERALS DE 
QUALITAT ESTIMULAR PERAL 
DESENVOLUPAMENTDELA 
POBLACIÓ DE O A 3 ANYS 
L'ambient físic 

• Cal controlar les condicions ambientals, llum, tempe
ratura, seguretat, etc., per tal d'afavorir el joc i totes 
les conductes del xiquet/a típiques de cada edat. 

• Convé que organitzeu una casa cornada per a tots, 
on les activitats dels xiquets es puguen desenvolupar 
sense causar conflictes. 

• És important evitar riscos. Controleu les condicions 
de l'entorn que puguen ser perilloses per als xiquets 
i xiquetes (endolls, productes de neteja i medica 
ments, fonts de calor, finestres, cantells, etc.]. 

• Reserveu un espai pera l'ús específic del xiquet, amb 
joguets al seu abast ion puga desenvolupar activitats 
propies de la seua edat (des de pintura o plastilina 
fins a puzles, encaixables, cantes, etc.]. 

• És important que l'entorn estimular permeta al 
xiquet/a percebre respostes com a conseqüencia de 
les seues propies accions. 

• Oferiu al xiquet/a distints entorns físics en cada mo
ment del seu desenvolupament (casa, escala infantil, 
camp, platja, pares, etc.]. 

• Cal que controleu l'ús de la televisió (temps i progra
mació]. 

• És important que el xiquet dispose de joguets ade
quats al seu nivell evolutiu i cal saber que aixo no ve 
determinat per la marca, el preu o la publicitat del 
producte. 

La interacció amb el xiquet 

• Respecteu el temps d'atenció que el xiquet o xiqueta 
pot prestar cap als objectes, jocs, situacions, etc. 

• Cal integrar el xiquet/a dins de la dinamica familiar 
fent- lo partícip dels esdeveniments diaris. 

• Si heu de ter alguna correcció al comportament del 
xiquet o xiqueta, provoqueu una situació íntima, no 
ho feu davant de tercers. 

• Sense descuidar la seguretat, deixeu que el xiquet 

REGIDORIA D' EDUCACIÓ 
~~~~~~~~--~ .. 

explore les possibili tats del seu cos (grimpar, cami
nar a peu coix, saltar, etc.]. 

• Oferiu al xiquet/a diferents possibilitats de relació 
amb al t res xiquets i adults (pare, ve·,·ns, familiars, es
cola infantil, etc. ]. 

• Cal fomentar la conversació amb el xiquet/a tot i que 
enca ra no parle; ut il itzeu per a aixo els recursos co
munica tius que t inga el xiquet/a en cada moment 
evolu ti u (somriure, plor, mirada, gestos, capacitat 
d'assenyalar, etc.]. 

• És important escoltar el xiquet. Si no parla, cal escol-
ta r els senyals. 

• Dediqueu sempre un temps a jugar amb el xiquet/a. 

• És convenient valorar els exits del xiquet/a. 

• Quan parleu al xiquet/a , cal no incorporar en el vos
tre llenguatge les paraules mal pronunciades que ell 
utilitze. Sigueu un bon model. 

Desenvolupament de rutines i habits 

• Cal fomentar l'autonomia i deixar que fa~a les coses 
per si mateix, encara que tarde un poc més (sigueu 
pacients]. 

• És important ser constants en les pautes educatives 
que establim amb els nostres xiquets i xiquetes. Pro
porcioneu horaris estables que permeten al xiquet/a 
anticipar el que ocorrera i ajudeu-lo a regular els 
seus ritmes biologics. 

• Utilitzeu l'entorn i els seus estímuls pera afavorir 
la implantació de rutines (el llum s'apaga en anar a 
dormir; hi ha una cadira i una taula pera menjar; el 
xiquet té el seu orinal per a fer pipí, el seu llit pera 
dormir, la seua tovallola o barnús pera després del 
bany, etc.]. 

Criteris de quali tat estimular de O a 3 anys (adaptació/. Document elaborat pel 

Sem inari de Oualilat Estimular de la Comissió Regional d 'Atenció Primerenca 

FESTA DEL MAR: PROJEC-
TE EDUCA TIU SOBRE EL MAR 
(PARTICIPACIÓ DELS CENTRES 
INFANTILS) 
Durant el mes de maig del curs passat va sorgir la idea 
de realitzar un projecte educatiu sobre el mar, que van 
recollir alguns centres infantils. 

Dins de les activitats realitzades com a part d'aquest 
projecte educatiu sobre la mar va ten ir lloc un TALLER 
DE DISFRESSES (el 24 d'abrill, en el qual van partici
par molts pares, mares i educadors de Borriana. 

Amb aquestes activitats tots han estat gaudint molt i 
els xiquets i xiquetes han comenc;:at a conéixer a gau
dir i a cuidar el mar, que tan proxim tenen. 

Hem volgut celebrar tot aquest esforc;: realitzat durant 
aquest temps per centres infantils, educadors, pares, 
mares i xiquets, invitant a tots a participar en la Festa 
del Mar, ambla presencia de Salva Mussennacitu. OlA 
4 DE JUNY DE 10.30 A 11.45 A LA PLACA MAJOR 
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VI CICLE DE TEATRE D'ESTIU A LA TORRE DEL MAR 

PEDRO REYES. 

EL CIELO ES INFINI
TO PERO UN POCO 
ESTRECHO. 

Divendres, 2 de juliol, 
a les 23.30 hores 

MAGIC DEXTER. 

DOS MAGIAS Y TRES 
POTAGIAS. 

Divendres, 16 de ju
liol, a les 23.30 hores 

YLLANA. 

zoo. 
Premi Max de les Arts 
Esceniques 201 0. 

Divendres, 30 de ju 
liol, a les 23.30 hores 

Públic familiar. 

TANGORDITOS. 

GRANDES ÉXITOS 
VOLUMEN l. 

Divendres, 9 de juliol, 
a les 23.30 hores 

JUJA TEATRE. 

APARCATS. 

Divendres, 23 de ju
liol, a les 23.30 hores 

PURNA TEATRE. 

TRIFASIC 

Divendres, 6 d"agost, 
a les 23.30 hores 

MÚSICA ______________________________________ _ 

CONCERTS DIVERSONS. MÚSICA PERA LA INTEGRACIÓ. PATROCINATS PER OBRA SOCIAL 
FUNDACIÓ "LA CAIXA" 

Dissabte, 7 d"agost, a les 23 h i a les 00.15 h ·Torre del Mar 

SADHNA (India) SANDRA REHDER (Argentina) 

.. 
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CURSOS D'ALFABETITZACIÓ 
DIGITAL 
A partir del proxim 7 de juny l'aula de formació torna 
a abrir les seues portes. L"aula, on s' impartien entre 
altres els cursos d'Usuari Basic d' lnternet [UBI] i Usu
sario Mitja d' lnternet [UMII. s' ha traslladat recentment 
des del Saló Font de Mora de la Casa Consistorial al 
Centre Municipal de Cultura La Mercé. Estos cursos 
gratu'lts d'alfabetització digital, estan patrocinats per 
la Diputació de Castelló i coordinats per la Fundació 
OVSI i aniran destinats a diferents col·lectius socials, 
especialment aquells amb majar risc d'exclusió digi
tal : ames de casa, pensionistes, persones amb disca 
pacitat, etc. de manera que el contingut dels mateixos 
s'adaptara a estos col·lectius. L"UBI s'ha transformat 
en un curs Basic Internet de 20h. en el que s' impartira , 
en primer lloc, una introducció a Windows [estructura 
de l'ordinador, l'escriptori, organització de carpetes ... ] 
i, posteriorment, conceptes basics sobre l' ús d' internet 
com ara enviar un correu, comunicar-nos per Inter
net, fer compres, buscar informació, fer gestions amb 
l'administració i sobretot trabar la utilitat d' lnternet 
pera resoldre qüestions de la vida diaria. Comprén els 
moduls : 

• Uti l ització del ratolí. 

• Coneix el navegador 

• Buscadors d' informació 

• Comunicació interpersonal 

• El teu primer correu electronic 
• Anem de compres 

• Mitjans de comunicació i premsa 

• Banca electronica 

• La teua administració 

• Etica i seguretat en la xarxa 

• Ajuda.Net 

Els objectius d'estes accions formatives són : 
• Aprendre el funcionament basic d'un equip informatic. 

-=.CI:..::U'-'T.:...:A c.:..;T S=-..:..:.IN.:...:Tc.=E:..=Lc...::·L:..:.IG=.:E::.:Nc:..T:..:S::...._ _ ____ _ 

• Conéixer els serveis basics que oferix internet en 
materia d'oci, cultura i comunicació 

• Aprofitar els avantatges d' internet pera realitzar tra-
mits administra t ius. 

Els cursos s' impartiran de dilluns a divendres dura nt 
dues setmanes consecutives dos hores al dia [20h. 
en total] i es podra t riar l 'hora ri de 9.30 a 11 .30 o de 
11.30 a 13.30 . Els grups es for maran del 7 al 18 de juny 
i del 21 de juny al 2 de juliol. La setmana del 5 al 8 de 
jul iol es reserva per a la realització de tallers tecno
logics [1 6h.l. Estos tallers versaran sobre: Ut ilització 
del te l eton mobi l, Portal de la Generalitat Valenciana, 
Tramits online, TDT, Manteniment del PC, Seguretat en 
internet , Al teu mobil, Formació online i Web 2.0. 
A pa r tir de setembre es rein icirán amb normalitat els 
cursos UBI i UMI que es venien impartint regularment. 
En estos cursos pot apuntar-se qui vullga sense perjuí 
que puguen programar -se sessions especif iques pera 
col·lectius concrets. 

, 
LLEI D'ADMINISTRACIO 

' ELECTRONICA DE LA 
COMUNITAT VALENCIANA 
El passat 7 de maig es va publicar al Diari Oficial de la 
Comunitat Valenciana la Llei 3/201 O, de 5 de maig, de 
la Generalitat, d'Administració Electronica de la Comu
nitat Valenciana . 

El títoll és el dedicat a regular un dels objectes fona
mentals de la llei, el relatiu a la consagració i desen
volupament dels drets derivats del reconeixement del 
dret a relacionar-se electronicament els ciutadans i 
ciutadanes amb les seues administracions públiques. 
La regulació del regim jurídic de l'administració elec
tronica es conté en el Títolll. L"accessibilitat en gene
ral de les seus electroniques i les seues obligacions 
d'informació es complementen amb la identificació i 
autenticació a través de sistemes de f irma electroni
ca . Els registres electronics i les comunicacions elec
troniques es regulen igualment en este Títol junt amb 
l'administració personalitzada i la formació dels em
pleats públics. 

El títollll es dedica a la regulació del procediment ad
ministratiu a través de mitjans electronics i el TítoliV 
es referix a l'organització general de l'administració 
electronica en l'ambit de La Generalitat i de la Comuni
tat Valenciana, preveient ['existencia de l'Observatori i 
del Consell d'Administració Electronica de la Comun i
tat Valenciana. 

Finalment, subratlla el legislador en el Preambul de 
la Llei l'obligació que s' imposa al Consell d' impulsar i 
fomentar les iniciatives de la societat civil i emprene
dora de la Comunitat Valenciana que perseguisquen el 
reconeixement del nom de domini sota «.cva». 
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DISFRUTEMOS DEL VERANO 
EN LA PISCINA 

Ya estamos en la recta final de los cursillos del tercer 
trimestre y, con ellos, nos despedimos de los cursillos 
trimestrales para dar paso a los cursos de verano 201 O. 
Para poner el broche final a los cursillos invernales 
realizamos el día 15 de junio una gran fiesta dirigida 
por los monitores del SME en la que los niños de todas 
las edades podrán disfrutar de un gran castillo hincha
ble y de diversos juegos en la piscina pequeña. 

Una vez acabado el plazo de preinscripciones para los 
cursillos de verano, recordamos cuales son los días 
para confirmar las plazas: 

-Socios del club SME y abonados los días 7, 8,9, 1 O de 
junio. 

-Socios del club SME los días 11 y 14 de junio. 

-Abonados los días 15 y 16 de junio. 

- Otros los días 17 y 18 de junio. 

As í como el inicio de los mis mos . 

• P Quincena del día 21 de junio al4 de julio. 

• 2a Quincena del día 5 al 18 de julio. 

• 3a Quincena del día 19 de julio al 1 de agosto. 

• 4a Quincena del día 2 al 15 de agos to . 

• Curs illos Bime ns uales [lunes y miércoles] de l día 
21 de junio a l9 de a gos to. 

• Curs illos Bime ns ua les [ma rtes y jueves] de l día 22 
de junio a l 1 O de a gos to . 

Fiesta de clausura Escuelas Deportivas Municipales. 

El sá bado 29 se desa rrolló e n e l Pa be llón Polide portivo 
La Basca la fi esta de cla us ura de las Es cue la s De porti 
vas Munici pa les pa ra e l curs o 2009/2010 . Dura nte toda 
la mañana los niños y ni ñas m a tri cula dos e n nuestras 
actividades pudie ron, junto a s us padres , di s fr uta r de 
juegos rec rea tivos y pa rtidos de di s tintos de portes. 

Pa ra fi na li za r se hizo e ntrega de los diplomas y eva lua 
ciones de l te rcer tri me s tre y de los pre mios a los tre s 
pr im e ros clas ificados de los Torneos Escola res de Liga 
y Copa de Ba lo nces to . ¡Enhora bue na ! 

=S~M~E-----------------~ 

-Comienzan las actividades de Verano 2010. 

Otro verano que se presenta propicio para la práctica 
deportiva en la playa y por eso te proponemos hacerlo 
con nosotros. Dentro de nuestra oferta podrás decidir 
entre gimnasia de alto y bajo impacto, yoga, pi lates, ae
robox, bailes de verano, gym salud, batuka, danza del 
vientre, iniciación náutica, tanto por la mañana como 
por la tarde en l'Arenal y con la atención de monitores 
de primer nivel que te harán divertirte y cuidarte. 

Toda la oferta la podéis encontrar en nuestra web www. 
smeburriana.com o agregándote al facebook smebu
rrianarahotmail.com donde esta la descripción, hora
rios, plazos de inscripción y todo lo que te puede ser 
útil para participar de este verano. ¡Te esperamos! 

Cursa d'Orientació para los alumnos de 1° de ESO 

El 15 de mayo se realizó la última de las actividades 
deportivas puntuales programadas para los escolares 
para este curso escolar. Participaron de esta Cursa 
d 'Orientació los estudiantes de 1° de ESO de la locali
dad, exceptuando los alumnos del Villa Fátima y Sale
sianos a causa del mal tiempo y los de Consolación . 

Pese a que el tiempo no acompañó, los participantes, 
agrupados en parejas, completaron un recorrido esta
blecido con la ayuda de un mapa de la zona de l'Arenal, 
debiendo encontrar unas balizas distribuidas por la 
zona . Hubo cuatro recorridos diferentes. La jornada 
de deporte y contacto con el medio natural discurrió 
dentro de un ambiente festivo y de convivencia entre 
escolares de los diferentes centros participantes. 

YA ESTÁ AQUÍ UNA EDICIÓN , 
MAS DEL TORNEIG FUTBOL 7 
BURRIANA 
Des de el día 1 O de junio hasta e l sábado 31 de julio, 
e l Se rve i Municipal d 'Es ports junto al Club Fútbol Sala 
J.P.M. Burriana , organizan una nueva edición del ya 
tradi cional "Torne ig Futbol 7 Burriana". 

En esta e dición como novedad destaca que los e quipos 
pa rt ic ipantes di s putarán la tota lidad de s us encue ntros 
e n los campos de céspe d a rtific ial. 

Los equipos pa rti cipa ntes esta r á n e nglobados e n 4 divi 
s iones y competi rán por conseguir bie n ganar e l torneo 
o bi e n ascende r de categoría o m a nte nerse y no des
cend e r. Los pa rtidos come nza rán a di s putarse a partir 
de las 20 .15 horas, con los pa rtidos de 4a divi s ión, a 
la s 21.15 horas se di s puta rá n los partid os correspon
dientes a la 3a divis ión y a las 22.15 h y 23 .15 horas les 
lle ga rá e l tu r no a los e quipos d e P y 2a divis ión. 

A todos los jugadores part ici pa ntes se les e nt regará 
una ca m iseta conmem ora tiva de l eve nto y a los e qu i
pos petos , ba lón de juego y s uministro de ag ua para 
tod os los partidos. 
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LAS FOTOS QUE COLOMER NO SE HIZO 

Hace unos días recibimos la visita del Se
cretario Provincial del PSPV, señor Colo
mer, quien, con su correspondiente séquito 
local, se acercó a nuestro centro de día para 
denunciar que aún no se haya puesto en 
marcha. Demos la bienvenida a tan ilustre 
visitante y a tan noble reivindicación, que 
se une a la que constate mente venimos ha
ciendo como equipo de gobierno, exigien
do a la Generalitat Valenciana que lo ponga 
ya en funcionamiento, una vez que nuestro 
Ayuntamiento hizo las obras y la Conselle
ria lo equipó. Ciertamente, no se entiende 
que permanezca cerrado cuando tiene to
das las condiciones para su apertura. 

Pero es una lástima que el señor Monfe
rrer, tan amante de salir en la foto, no sugi
riese a su secretario general otras posibles 
fotos, en las que hubiese podido salir y, que 
sin duda, también hubiesen publicado los 
medios de comunicación. 

Le proponemos algunas: 

- Podría haber acudido al camino de la 
Serratella, donde el señor Subdelega
do del Gobierno se fotografió hace ya 
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dos años prometiendo un espigón y re
clamando que, al menos, se redactase 
ya el proyecto. 

- También podría haber ido al Camino de 
Sant Gregori, junto a la playa, y fotogra
fiarse recordando que, ¡desde 2005!, 
está en el Ministerio de Medio Ambien
te, pendiente de resolver, el expediente 
de concesión administrativa para que 
pueda regenerarse esa playa, actua
ción absolutamente necesaria para el 
éxito, que seguro que todos deseamos, 
del proyecto de Sant Gregori Golf. 

-Podría haber acudido a la calle Valencia, 
a la puerta del antiguo centro de salud, 
y fotografiarse recordando al Gobierno 
de Zapatero que ya hace bastante tiem
po que nuestro Ayuntamiento reclamó 
su cesión y que nada se resuelve, mien
tras se deteriora el edificio. 

- Podría acudir a la estación de Rente y 
recordar al mismo Gobierno de Zapa
tero que llevamos demasiado tiempo 
esperando que se actúe mejorando la 
seguridad en los accesos a los andenes 
y el confort de los pasajeros. 

Pero los señores Monferrer y Colomer tie
nen un grave problema para hacerse esas 
fotos: su problema es su extraordinaria 
debilidad dentro de su partido; ninguno 
de ellos tiene asegurada su permanencia 
en sus puestos y está claro que no van a 
arriesgarla defendiendo los intereses de 
Burriana criticando al gobierno de su par
tido; pero, ya que la situación del Presiden
te del Gobierno, señor Rodríguez Zapatero, 
es igual de precaria, o quizás aún más, qui
zás no les fuera mal no actuar de séquito y 
adoptar una postura propia en defensa de 
los intereses de Burriana: hasta podrían 
promocionarse en su propio partido. 

Pero no lo esperamos; es una lástima: no 
quedan mal en las fotos. 

GRUPO MUNICIPAL POPULAR 
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EL CAOS ECONÓMICO EN EL AYUN
TAMIENTO SE CONFIRMA 
¿Dónde están los euros? 
Atrás han quedado 15 años de entrada a espuertas 
de dinero en el Ayuntamiento debido sobre todo al 
boom urbanístico. La mala gestión del PP. el des
pilfarro , los días de vino y rosas han m algastado in
gentes cantidad es de euros y han producido , hoy, un 
agujero negro en las finanzas municipales, del que 
tard aremos m ás de una legis latura en salir. Y no nos 
extrañaría que de esta grave situación el PP también 
le eche la culpa a Zapatero, como de todos sus ma 
les. Ya ver án. 

Tan grave es la s ituación que durante dos m eses 
tanto el alcalde Calpe com o el concejal de Hac ienda, 
Perelló , nos han estado m intiendo con l a Li quidac ión 
del Presupuesto 2009, documento prece ptivo que 
deben rea lizar los técn icos m unicipales de Hacienda 
que hace un bal ance económico del año 2009, y que 
los polít icos del PP escond ía n, responsa bilizando a 
una fu ncionaria. 

Este documento, llevado a Pleno, denuncia una si 
tuación económica del Ayun ta m iento de Burriana 
roza ndo la qu iebra técnica. Y más tenien do en cuen
ta que somos el tercer municipio provincial con ma
yor deuda: más de 25 m illones de euros, 750 euros 
por habitante. 

Por una parte este documento di ce que hay 623.258 
euros de déficit en el presupuesto del año 2009, o 
sea que se ha gastado esa cantidad de más respecto 
a los ingresos. Como por imperat ivo lega l no se pue
de recurrir a préstamos hay que rebajarla durante 
este año. Prácticamente todos los conceja les del PP 
han gastado más dinero del que tenían presupues-
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tado. Está claro que el dinero no era suyo, era del 
contribuyente. 

Pero además los técnicos municipales confirman 
que hay 1.656.732 euros en facturas pendientes de 
pago sin consignación presupuestaria que también 
afectan a todas las concejalías. Estas facturas va a 
ser muy complicado que el Ayuntamiento pueda pa
garlas a corto y medio plazo con lo que los proveedo
res van a tener serios problemas de cobro. Y afectan, 
la mayoría, a comercios de la localidad que además 
están pasando un delicado momento económico. 

También ha venido al Pleno del Ayuntamiento el in
forme que han hecho los técnicos municipales sobre 
el Plan Económico Financiero. Éste es un documen
to de control aprobado por el Pleno municipal con 
en el que el PP quiso escapar de la presión de la 
oposición, ante la preocupante situación por el des
control en materia económica que han provocado los 
concejales del PP con el Alcalde a la cabeza, únicos 
responsables de la actual difícil situación. Este in
forme afirma que la intención de controlar el gasto 
ha sido incumplida reiteradamente por el equipo de 
gobierno del PP: partidas de ingresos con una previ
sión superior a la realidad, excesivo gasto en horas 
extraordinarias y pagos por productividad, excesivos 
gastos en bienes corrientes y servicios, falta de va
loración de las ofertas más económicas en contratos 
con empresas, gastos sin consignación presupues
taria .. .. Un descontrol total propio de descrismados 
y lejos de la sensatez. 

A més a més: La situació economica és gravíssima 

Aco els borrianencs no ens ho m erei xe m, que es di
la.piden els diners d'aquells que moltes vegades, i 
més en aquests temps, fan grans esfon;:os por com
plir amb els impostos municipals, impostos que, per 
cert, el PP ha anat apujant any rere any incomplint 
les seues promeses e lectoral s de congelar- los. Els 
m és de 600.000 euros de deticit cal rebaixar-los del 
pressupost d 'enguany per imperatiu legal. Sera difí
cil pero es pot aconsegui r. Els socia list es proposarem 
tot s els esfor<;:os possibles i aportarem soluci ons, 
que n 'h i ha. Pero el desfi cac i dels m és d ' 1.600.000 
euros de factures sense consignació press upostaria 
tenen mol ts problem es. El que és cert i evident és 
la responsabilitat del s a lca ldes Ferrada i Calpe que 
han gestionat aquesta políti ca de despil farro al llarg 
de les 4 últim es leg isl atures. 1 que si en lloc d'estar 
en política hag ueren estat gestionant en ['empresa 
privada estarien ja en sa casa acomiadats i despres
t igiats, sense que n ingú volguera saber res d'ells. 
Llast ima! 

Si almenys, al llarg de l'epoca de bonan<;:a. hag ue
ren invertit en infraestructures i en l'obra púb l ica 
necessar ia pera potenciar l 'activitat economica de 
Borriana, les coses haurien sigut diferents. Pero han 
preferit gastar- se els diners del poble en tires, fes 
tes i saraos i el resultat és aquest: el ca laix buit i el 
pob le abandonat. 
Visita'ns en: www.pspvborriana.com 

-
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CORTES, RECORTES Y TAJOS 

"Con mis tijeras y tu tela ¡que bien se corta!" 

Como el mal estudiante que tarda en entregar las notas 
en casa, así ha hecho el equipo de gobierno con la liquida
ción del Presupuesto del año 2009. 

Pero al final, y tras pasearla por varios ámbitos a ver si 
alguien arreglaba el desaguisado, no ha tenido mas re
medio que hacerla pública. Y, visto lo visto, entendemos 
su vergüenza : 623.258,08 euros de saldo negativo. 

Esto, unido al informe del Plan Económico-Financiero, 
que se redactó en febrero y se presenta, que casualidad, 
al mismo tiempo, nos dejan un rosario de advertencias: 

-Incumplimiento de la estabilidad presupuestaria 

- Impulso y mejora de la recaudación ejecutiva 
(5.098.051,71 euros de difícil o imposible recaudación) 

- Existen aplicaciones presupuestarias cuya previsión es 
superior a la que correspondería 

- Numerosos expedientes de reconocimiento extrajudi
cial de crédito 

-Se acude de nuevo a la figura del crédito 

Ahora, al igual que hizo en 2008 ("que me digan donde 
hay que gastar menos, pero mucho me temo que serán 
incapaces de hacerlo"), pide a los grupos de la oposición 
que aporten soluciones, concretamente que indiquen en 
que partidas hay que reducir el gasto. 

Y aunque nos tememos que, de nuevo, hará caso omiso 
de las indicaciones, CIUTADANS INDEPENDENTS PER 
BURRIANA expone las partidas que podrían verse redu
cidas de manera inmediata: 

11 Reducir DE CUATRO A DOS los concejales con dedica
ción exclusiva, o que pasasen los cuatro que ahora la os
tentan a dedicación parcial. 

2) Reducir el número de asesores a jornada completa de 

GRUPS MUNICIPALS 

SEIS A TRES, o que pasasen los seis a media jornada. 

3) Desaparición del Periódico de Burriana 

4) Cancelación de la partida de Atenciones Protocolarias 
y Representativas 

5) Reducción partida Junta Local Fallera 

6) Denuncia del contrato de Gestión de Multas con la Di
putación 

7) Reducción partida Gastos diversos Turismo 

8) Control de las horas extras y de los pluses de producti
vidad y gratif icaciones 

9) Reducción de las partidas de Fiestas, tanto de barr io 
como locales 

1 O) Extinción del patrocinio de eventos, tanto culturales 
como deportivos 

11 1 Venta de los vehículos oficiales, como se ha hecho en 
otras ciudades vecinas 

12) Reducción del sueldo de los funcionarios, personal 
eventual y concejales, proporcionalmente a su sueldo y 
dedicación 

13) Extinción o reducción de aportación a convenios (Pai
saje rio Mijares, etc.) 

14) Control exhaustivo en la adquisición de materiales y 
servicios, creando concursos a f in de conseguir unos pre
cios mas favorables. 

15) Control de los teléfonos móviles sufragados por el 
Ayuntamiento, y drástica reducción de su número 

A estas medidas pueden unirse otras mas genéricas, 
como rescisión de servicios externos que puedan ser 
realizados por personal propio, compromiso de las auto
ridades de sufragarse de su propio bolsillo la asistencia 
a cenas y fiestas, reubicación de algunos servicios muni
cipales para evitar alquileres, control de las partidas de 
Gastos Diversos, control en el tema de las decisiones to
madas a fin de evitar sentencias judiciales ruinosas, etc. 

Este mes tenemos una PERLA DE CARA Y CRUZ 

CARA: Partido Popular B.l.M. Abril 2010: Proyectos que 
son realidades y han dado un giro a la dinámica social y 
a la calidad de vida, como la Piscina Cubierta y el Centre 
d'Estudis Rafel Martí de Viciana (con más de mil alum
nos) 

CRUZ: José Ramón Calpe 15 de Mayo: El Ayuntamiento 
presta servicios que los financia en su totalidad y en cam
bio los utiliza muy poca gente (en referencia a la Piscina y 
al Centre Municipal d'Estudis) 

En primer lugar le recordaremos que, aunque les pese 
(que lo hace) la piscina cubierta se llama Daniel Vidal 
Fuster. 

Después les diremos que ese es un corto bagaje para tan
tos años de estancia en el poder, que no de gobierno. Y si 
se vanaglorian de esas instalaciones, deberían avergon
zarse del estado en que se encuentran algunas de ellas y 
del poco arraigo que han logrado inculcar hacia ellas. 
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DESECHANDO PROPUESTAS 

Nuestro grupo presentó en el pasado Pleno Or
dinario del mes de Mayo una moción para que el 
Ayuntamiento fuera quien gestionara de forma di
recta el servicio de retirada de vehículos de la vía 
pública. Hasta ahora este servicio se viene pres
tando a través de un contrato con una empresa, 
el cual 

viene costando al Ayuntamiento unos 90.000 
euros anuales, ya que hemos de recordar que los 
coches que se retiran por procesiones, actos fa
lleros, eventos deportivos, etc. van con cargo a las 
arcas municipales. Hemos hecho un análisis de 
las cifras de los últimos años y observamos que: 

- En 2007 se efectuaron un total de 2.807 servicios 
de enganche de grúa, de los cuales 1.112 fueron 
a cargo del Ayuntamiento por fallas, procesio
nes y otros eventos, lo que supone un gasto mu
nicipal de 97.300 euros. 

- En 2008 se efectuaron 2.742 servicios de los cua
les con cargo al Ayuntamiento fueron 1.144, as
cendiendo su importe a 86.500 euros. 

- En 2009 se efectuaron 1984 servicios de los que 
el Ayuntamiento asumió 1.114 por un importe 
de 90.400 euros. 

~GR=U=P=S~M=U=NI=C=IP=AL=S~--~~ 

El 3 de Septiembre de 2009 se aprobó en pleno, 
por el equipo de gobierno, la concesión de la ges
tión indirecta del servicio de retirada de vehículos 
de la vía pública. Publicándose en el B.O.P. el 26 
de Septiembre de 2009. 

Tras esta publicación, dos empresas presenta
ron sus propuestas, de las cuales, la que obtuvo 
mayor puntuación, proponía cobrar 11 O euros por 
servicio a pagar por los sujetos pasivos, o sea, 
los ciudadanos, y 60 euros por servicio exigible 
al Ayuntamiento( fallas, procesiones, . .). Si multi
plicamos estas cantidades por la media de servi
cios anuales que el Ayuntamiento satisface, nos 
resulta un coste anual de alrededor de los 90.000 
euros anuales. Además del alquiler del local que 
el Ayuntamiento quería ceder a la empresa para 
que pudiera desarrollar la actividad y que supone 
un alquiler anual de 75.000 euros. 

Después de informarnos, sabemos que el precio 
de un vehículo grúa, esta alrededor de los 60.000 
euros, con lo cual, si el Ayuntamiento adquiere en 
principio una grúa y asume el servicio, en un solo 
año, amortiza el gasto que esto supone. Además 
la tasa por retirada de vehículo que los ciudada
nos tendrían que pagar, podría ser bastante in
ferior a los 11 O euros que propone la empresa y, 
el Ayuntamiento, obtendría los ingresos que por 
este concepto se recaudan, además de los que se 
ahorraría al no tener que pagar por él, aumen
tando así los ingresos. 

Nuestras propuestas fueron: 

1.a Que se desestimaran las dos propuestas pre
sentadas, la primera por no cumplir con los 
requisitos exigidos y la segunda por excesiva
mente gravosa. 

2.a Que el Ayuntamiento adquiriera un vehículo 
grúa para gestionar directamente la retirada 
de vehículos. 

3.a Que la gestión fuera llevada a cabo por lapo
licía local, ya que, para proceder a la retirada 
de un vehículo de la vía pública, hay que llamar 
primero a la Policía Local, personarse esta en 
ellugary ella misma avisar a la grúa por lo tan
to lo único que falta hacer es que la Policía se 
haga cago de conducir la grúa, cuando además 
para retirar el vehículo también es la Policía la 
que cobra las tasas. 

A pesar del ahorro que todo lo anteriormente 
expuesto supone para el Ayuntamiento, el PP y 
Cibur, desestimaron nuestra propuesta sin ni si
quiera plantearse la posibilidad de estudiarla. 

-
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PLE ORDINARI 6/05/201 O 

El Ple aprova per unan im itat la iniciació de l'expedie nt 
de co ncessió de la cre u al merit policia l amb disti nt iu 
ro ig als agents de la Policía Loca l Mario Trullén Torres, 
Víctor Leal Tomás, Antonio Jesús Za mora García, José 
Manuel Pallarés Aleja nd ro, Lu is Morales Rojo, Be nja
mín Llorens Rube rt , Josep Carles Puchol i Abella, Car
los Juan Guardino i lñaki Magen Lanchas per la seua 
actuació el passat dia 29 de setemb re de 2009, en la 
qual va n posar e n r isc la seua integritat fís ica per rea
litzar el rescat d'una persona qu e corrí a un greu perill, 
posant de manifest qualitats de valor, s acrifici , lle ialtat 
i abnegació es pecials . 

El Ple a prava per unanim itat la modificació del projecte 
de reparcel·lació de les unitats d'execució A-15 i A-16, 
relativa a la finca registral17877. 

El Ple aprova per majaría, amb els vots a favor de PP, 
PSPV i Cva [11+8+1 1 i l'oposició de Cibur [1). la decla
ració d'anul·lació del Programa d'actuació integrada i 
Projecte d'urbanització peral desenvolupament de les 
unitats d'execució A-24, A-25 i A-26, en execució de 
sentencia, autoritzant la devolució de la fian~a diposi
tada en concepte de garantía a Urbacon Levante. 

El Ple aprova per unanimitat desestimar el recurs de 
reposició interposat per Juan M. Piquer contra l'acord 
del Ple del4 de mar~ de 201 O. 

El Ple aprova per majaría, amb els vots a favor de PP, 
Cibur i Cva [11+ 1 + 11 i l'abstenció de PSPV [8). el conveni 
pel qual queden establides les condicions de pagament 
a la mercantil Urbanización Golf Sant Gregori, SA, de 
la quota o de les carregues urbanístiques del sector 
de sol urbanitzable residencial SUR T -1 Sant Gregori 
[1 .000.438,95D, més els impostas corresponents). 

El Ple aprova per majaría, amb els vots a favor de PP 
i l'oposició de PSPV, Cibur i Cva [8+1+1). sotmetre a 
informació pública per un període d'un mes el projec
te de modificació puntual número 31 del Pla general 
d'ordenació urbana, que té coma objecte la reordena
ció de l'Arenal a fi d'incorporar el grup Roger de Flor 
amb modificació de la localització de l'edificabilitat 
corresponent i substituir els usos residencial i terciari 
actuals per usos dotacionals públics i terciaris [hote
ler, comercial i restauraciól. Així mateix, es preveu la 
conformació d'una nova unitat d'execució, d'ús global 
residencial i terciari compatible, en la parcel·la de la 
Paperera actualment qualificada de viari i dotació pú
blica d'ús esportiu recreatiu; així com requalificar la 
parcel·la de la Llar Fallera de dotacional públic a sol 
susceptible d'edificabilitat privada [edificació tancada 
de nivell dos amb planta baixa + 4 altures l. 

El Ple a prava per unanimitat desestimar les al·legacions 
presentades respecte de la modificació de l' ordenan~a 
fis cal reguladora de l'impost sobre construccions, 
ins tal·la cions i obres, i aprovar-la definitivament. 

PLENS 

El Ple ratifica per unanimitat l'acord d'adhesió a la ini
ciativa de la Comissió Europea denominada Pacte dels 
alcaldes. 

El Ple qu eda assa bentat per dació de com pte dels 
acords adoptats per la Junta de Govern Local en les 
sessions realitzades ent re els di es 22-03-201 O i 19-
04-201 O, am bdós inclosos; així com les resolucions 
dictades per l'Alcaldia Presidencia qu e conste n en la 
Secretaria Municipal, co rresponents al pe ríode de l'01 -
03-2010 a l'01-04-2010, així com 4 d'anteriors a l'01 -
03-2010. 

Despatx extraordinari 

El Ple aprova per majaría, amb els vots a favor de PP, 
Cibur i Cva [11 + 1 + 11 i l'opos ició de PSPV [8). una m oció 
pe ra instar el Gove rn de la nació a ap licar el tipus re
du'l't de l' IVA [7%1 i no el general del18% en el sector 
ceramic. 

El Ple desestima per majaría , amb els vots en contra de 
PP [111 i els vots a favor de PSPV, Cibur i Cva [8+1+11. 
una moció del Grup Socialista pera exigir l'obertura 
del centre de dia pera majors dependents. 

El Ple desestima per majaría, amb els vots en contra de 
PP [111 i els vots a favor de PSPV, Cibur i Cva [8+1+11. 
una moció del Grup Socialista re lat iva a l'elaboració 
d'un estud i detallat d'inundabilitat del te rme munici
pal. 

El Ple desestima per majaría, amb els vots en contra 
de PP i Cibur [11+11 i l'oposició de PSPV i Cva [8+11. 
una moció de Coalició Vale nciana relativa a la realitza
ció d'un estudi de viabilitat tecnica i economica perque 
l'Ajuntament adquirisca un vehicle grua i assumisca 
el serve i de retirada de vehicles de la via pública, que 
gestionaría la Policía Local. 

Precs i preguntes 

Ramón Monferrer pregunta a l'alcalde, José Ramón 
Calpe , si sera possible, abans que finalitze la legislatu
ra , comptar amb una Ordenan~a de convivencia ciuta
dana. Respon l'alcalde, José Ramón Calpe. 

Ramon Monferrer pregunta a la resta de regidors de la 
corporació s i algun d'ells té o coneix el propieta ri del 
vehicle de la marca Audi A4, de matrícula 6648- FYB; 
perque porta la identificació de vehicle de la corpora
ció i no aparca en zones reservades, s inó que l'altre dia 
estava aparcat en un pas de vianants, damunt de lavo
re ra en el Barranquet. 

Ramon Monferrer pregunta l'estat de tramitació de la 
sol·licitud a la Conselleria d'Educació pe r a l'obertura 
d'una escala oficial d'idiomes , aprovada per moció de 
Ple de 7 de maig de 2009. Respon l'alcalde , José Ra
món Calpe. 

Maria Josep Safont pregunta a Ana Montagut en quina 
s ituació esta actualment la tramitació pera l'obertura 



ELPLA 
DE BORRIANA 

d 'una escola infantil a Borriana. Respon Ana Monta
gut. 

Maria Josep Safont pregunta a Ana Montagut en que 
consisteix el projecte de la Conselleria sobre l'antic lES 
Llombai i si hi ha alguna previsió de temporalització. 
Respon Ana Montagut. 

Maria Josep Safont sol-licita informació a Ana Monta
gut sobre l'aulari del col·legi Roca i Alcaide. Respon 
Ana Montagut. 

Maria Josep Safont pregunta a la Sra. Montagut quan 
s ' instal·lara ['ascensor concedit fa molt de temps peral 
col·legi Roca i Alcaide. Respon Ana Montagut. 

Maria Josep Safont prega a Ana Montagut que s ' informe 
de forma més efectiva els pares i mares dels xiquets de 
3 anys de tota la informació davant de la incorporació 
dels seus fills a la vida escolar. Respon Ana Montagut. 

Rosa Marco recorda a la regidora de Turisme, Gloria 
Fandos, el requeriment d 'aportació de documenta
ció que evidencie la contractació d'una empresa pera 
l'atenció de l'Oficina de Turisme de la platja durant el 
mes de juliol de 2009, i pregunta a ['alcalde, José Ra
món Calpe, si pot garantir que el procediment utilitzat 
per a contractar esta empresa es va ajustar a la legali
tat vigent en materia de contractació, i que ['empresa, a 
l'hora de contractar esta persona, també s' ha ajustat a 
la legis lació vigent en materia de contractació laboral. 
Respon ['alcalde, José Ramón Calpe. 

Roberto Jorge pregunta a Javier Perelló que es tara 
amb e ls a parcaments del carrer d ' lndústria. Respon 
Javier Perelló . 

Roberto Jorge pregunta a Javier Perelló si té [licen 
cia d 'obres la porta que comun ica el lloguer que té 
l'Ajuntament al carrer d ' lndústria amb ellloguer d 'una 
altra entitat privada; i si s'ha donat permís perque es 
puga accedir a través d'un local privat a este aparca
ment de l'Ajuntament. Respon Javier Perelló. 

María Dolores Aguilera pregunta a Javier Perelló per 
que no ha portat la liquidació del Pressupos t municipal 
de 2009. Respon Javier Perelló. 

Mercedes Giménez preg unta a J avie r Pere lló si pe n
sa adoptar alg una mes ura e n relació a mb el loca l de l 
carrer d'lndústria [ma la adequació, mala il·lu minació, 
sense vigilancia ... ). Respon Javier Perelló. 

Mercedes Giménez pregunta a Javier Perelló si sap que 
van aprovar un Pla economic i ti nancer que en l'apartat 
de des peses, entre altres coses, di u que s' han de red u ir 
les hores extraordinaries del persona l i les productivi 
tats; s i el miren alguna vegada i si pensen adoptar me
sures s obre e l tema de l'excés d 'hores extraordi naries 
que, al seu parer, es realitzen a l'Ajuntament. Res pon 
Javier Perelló . 

Mercedes Giménez pregunta al regidor de Medi Am-

~P~LE~N~S~------------~~ 

bient, Juan Granell, si s 'han demanat informes a la 
Confederació Hidrogratica del Xúquer relatius al grau 
d'afectació per a Borriana, en cas de pluges torren
cials, del col·lector d 'aigües pluvials que s'esta realit
zant a Vila-real. Respon Juan Granell. 

Mercedes Giménez pregunta al regidor d 'Agricultura, 
Francisco lsach, si ja s'han concedit a l'Ajuntament els 
diners per a la contractació de desocupats del sector 
agrari [per part d'INEM i SERVEF). i a quina quantia as
cendeixen. Quines actuacions es pensa realitzar i com 
es distribuiran. Respon Francisco lsach . 

L'alcalde, José Ramón Calpe, manifesta la proposició 
per part del regidor de Cultura i Esports de diverses fe
licitacions: a les jugadores d'esquaix Margaux i Chan
tal Moros, que en el Campionat d 'Europa per pa·fsos, 
celebrat a Fran~a . han quedat caps de serie número 8 
[l'any passat estaven en el1 O]; al club de basquet Aqu i
dos Arquitectes perla seua classificació pera la fase 
d 'ascens a ll iga nacional; a Pablo Ania, de l Club Wind
surf Borriana, perla Medalla d 'Or en la Copa lberica de 
Planxa de Vela , qu e es va celebrar a Portimao [Portu
gal], i a Manuel Borja Villel, d irector del Museu Rei na 
Sofía, nomenat membre de ['Academia Americana de 
les Arts i les Ciencies. 

PLE EXTRAORDINARI14/05/2010 

El Ple aprova per unanimitat el desistiment en el pro
cediment pera la contractació de la gestió indirecta del 
servei de retirada de vehicles de la via pública, trasllat 
a diposit, custodia i gestió de tarifes, en la modalitat de 
concessió, ap rovat en sessió plenaria ord inaria de 3 de 
desembre de 2009 

El Ple aprova per majoria, amb els vots a favor de PP, 
PSPV i Ci bu r [11+8+11 i l'oposició de CVa [1). la modifi
cació de la classificació de llocs de treball 201 O, con
s istent en la creac ió d 'un nou lloc en la classificació, 
denominat tecnic del grup 8, pera donar ca bu da a este 
nou grup de titulació . 

El Ple aprova de forma inic ial i per majoria , amb e ls 
vots a favor de PP i CVa [11 + 1 1 i l' oposició de PSPV i Ci 
bur [8+1l. la modificació de la pla ntilla 2010, consistent 
e n la rectificació de la pla~a de tresorer, l'amortització 
d 'uns quan ts llocs de treba ll , així com la creació d 'unes 
quantes places. 

El Ple aprova per unanimitat el projecte de taller 
d'ocupació El Millars 11 i s ol·licita una subvenció de la 
Conselleria d 'Economia, Hisenda i Ocupació per import 
de 564.943,75 euros. 

El Ple aprova per unanimitat la constitució del consorci 
gestor del Pacte territorial per l'ocupació dels munici 
pis ceramics i la seua area d' influencia de la província 
de Castelló. 

El Ple a prova per majoria, amb e ls vots a favor de PP i 
PSPV [ 17] i l' oposició de Cibur i CVa [1 + 11. declarar de-

-
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- sert el procés de contractació de l'operació de préstec 
peral financ;:ament del segon lot d'inversions del Pres
supost municipal de 201 O, per import d' 1.236.138, 72 
euros ; i adjudicar la contractació a Caixa Penedés, a 
un interés variable euríbor 3 mesos + 1 ,85%, després 
de realitzar un estudi de mercat entre les ent itats ban 
caries interessades. 

JUNTA DE GOVERN 26/04/201 O 

La Junta aprova l'expedient de contractació del submi 
La Junta aprova l'adhesió de l'Ajuntament a la iniciativa 
de la Comissió Europea denominada Pacte dels alcal
des. 

La Junta acorda jubilar l'empleat municipal Juan Pérez 
Godos dellloc d' inspector d' obres IRTP 185) des del 15 
de juliol de 201 O. 

La Junta concedeix a la funcionaria Gemma Llorens 
Silvestre una comissió de serveis per a l'exercici del 
lloc de treball de cap de Negociat d'Oposicions i Con
cursos en la Conselleria de Justícia i Administracions 
Públiques des de l'1 de maig de 201 O fins al 30 d'abril 
de2011 . 

La Junta autoritza la devolució de l'aval ingressat com 
a garantia de la instal·lació i subministrament del mo
biliari amb destinació a l'Arxiu Municipal a Kontor Stil, 
SL. 

La Junta aprova l'expedient pera la contractació del 
subministrament dels vestits i complements de la rei 
na fallera major i re ina fallera infantil, cort d'honor i 
dames antigues de la ciutat de les testes de Falles de 
2011 per un import de 24.000 euros (IVA inclosl. 

La Junta autoritza i disposa la despesa de 16.433,40 
euros (IVA indos) pera l'elaboració de 24 metres de 
tela per a la confecció dels vestits de la reina fallera 
major i reina fallera infantil de l'any 2011 . 

La Junta aprova l'expedient de contractació de la con
cessió administrativa de l'explotació de les instal·lacions 
del bar de l'edifici polifuncional municipal Patricio Mar
tín Bou de la Serratella . 

La Junta adjudica provisionalment a la mercan
til T -System Iberia, SAU, el servei de manteniment 
d'aplicacions de gestió municipal. 

La Junta desestima la sol·licitud de devolució 
d'ingressos en concepte de taxes per retirada de vehi 
cles efectuada per Javier Agulleiro Moncho. 

La Junta desestima la sol·licitud d'anul·lació de liqui
dacions en concepte de taxes urbanes efectuada per 
Construcciones Manuel García Paterna, SL. 

La Junta aprova la liquidació fiscal en concepte de taxes 
urbanes a carrec d'Enrique Ferrer Mingol. 

La Junta aprova la liquidació de taxes en concepte 
d'ocupació del domini públic local corresponent al pri 
mer trimestre de 201 O a carrec de Grupo lberdrola. 

La Junta aprova les liquidacions en concepte de l' impost 
sobre vehicles de tra cció mecanica a ca rrec de Marin 
Boangiu, Marcu Costel i Rafael M. Oliver Jiménez. 

La Junta desestima per infundada la sol·lic itud de de
volució de par t proporcional de l'import del rebut de 
l'IVTM efectuada per la mercant il Estructuras Burria
na, SL. 

La Junta aprova les liquidacions de baixa de l' IVTM a 
carrec de J. Ros Export, SL. 

La Junta desestima la sol·licitud d'anul·lació de liqui
dacions en concepte de l'impost sobre béns immobles 
i taxes urbanes efectuada per Concepción Soler Bro
tons. 

La Junta aprova les sol·licituds de fraccionament de 
pagament de deutes tributaris efectuades per Cherqui 
El Hajjami i Juana F. Mingarro Bernat. 

La Junta aprova l' inici de procediment de constrenyi
ment per incompliment de pagament derivat de frac
cionament contra Juan Gabriel Rodiel Alfa ro. 

La Junta aprova el reconeixement de l'obligació de les 
factures per import superior a 3.000 euros. 

La Junta autoritza la devolució a la mercantil Elecnor 
de la fianc;:a dipositada per l'execució de les obres de 
reforma i adequació de l'av. Corts Valencianes i Artur 
Perucho i Badia . 

La Junta pro posa als conjuges José Antonio Pérez Gar
cía i Rosa María Escorihuela López; Juan Carlos Sanz 
Ribes i Eva María Esteller Borja, i Pedro Juan López 
Guillamón i Isabel Escorihuela López, la demolició 
de les obres d'edificació il·legalment realitzades en 
parcel·la 258 del polígon 24. 

La Junta incoa expedient pera la restauració de la le
galitat urbanística perla realització d'actes d'edificació 
o ús del sol sense llicencia a Vicenta Lozano Cano le/ 
La Bosca, 2, 2n-5é). 

La Junta declara comeses infraccions urbanístiques 
tipificades com a greus i imposa sancions de multa 
per executar obres no emparades per previa llicencia 
municipal a Cristina Piquer Soriano (av. Mediterrania, 
811 i a Juan Francisco Martínez Salas i María del Car
men Escrig Moliner lcamí Rajolí 130, unitat d'execució 
A-271. 

La Junta incoa a Maria Dolores Bou Domínguez expe
dient per a la restauració de la legalitat urbanística 
per la realització d'actes d'edificació o ús del sol en 
l'immoble Molí de Serra (parcel·la 46 del polígon 1). 

La Junta incoa expedient sancionador per presumpta 
infracció urbanística a Agustín Bou Hernandis lpolígon 
47, parcel-la 29 de la carretera d'Almassora) i li ordena 
la demolició de les obres. 

La Junta incoa expedient sancionador a Rafael i a Va
nessa Rubira Ojeda per presumpta infracció urbanís-
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tica molt greu en polígon 25, parcel·la 201 de la senda 
l'Ullal, en sol protegit en la zona humida de la marjal 
Nules-Borriana, inclosa en el Cataleg de Zones Humi
des de la Comunitat Valenciana. Així mateix, en consi
derar que els fets poden ser constitutius d'il·lícit penal, 
tal com preveu la Llei urbanística valenciana (LUV]. se 
n'informa el Ministeri Fiscal i se suspén la tramitació 
del present expedient sancionador. 

La Junta aprova la resolució del recurs de reposició 
interposat per Juan Vicente Moros Planelles contra 
l'acord de la Junta de Govern Local de 23 de novembre 
de 2009. 

La Junta incoa expedient sancionador a Vicente Este
ller Robres per presumpta infracció urbanística come
sa en parcel·la 317, polígon 25. 

La Junta concedeix llicencies d'obres a Gas Natural 
Cegas SA, Abel García Gómez, Mar ía Crisóstoma Mori 
lla García, María Teresa Doménech Borja, José Monlleó 
Valero, José Luis Marmaneu Martínez, Judith Valero 
Fernández, Juan Pascual Fandos Marchancoses, José 
Lu is Nebot Herrero, Jorge Arenós Falcó, Francisca Pa
lacios Mediavilla , María Piquer Pertegas, Trinidad Ca
talán Vivas, Alfonso Pérez Ríos, David Prats Catalán, 
María Ángeles González Hernández, Alfonso Zaragoza 
Aymerich, Ascensión Benítez Sánchez, Tomasa Egea 
Parra i Juan Marcos García Ramos. 

JUNTA DE GOVERN 3/05/2010 

La Junta adjudica defini t ivament el subministrament 
de tres vehicles peral Servei Mun icipal de Via Pública, 
en regim de l loguer, a Caixa Renting, SAU. 

La Junta ap rova l'expedient per a la contractació de 
la concessió administ rativa de l'explotació de les 
instal·lacions del bar del nou pavelló poliesportiu mu
nicipal de la Bosca i els plecs de condicions redactats 
a este efecte. 

La Junta queda assabentada per dació de compte de 
la sentencia núm. 132 relativa a procediment ordina 
ri núm. 410/08 del Jutjat Contenciós Ad ministratiu de 
Castelló, instat per Pavimentos Roco, SL, per la qual 
s'est ima el recurs i declara improcedent la mesura de 
clausura de l'activitat. 

La Junta desestima les sol·l icituds d'anul-lació de li 
quidacions en concepte de taxes de l'Escola de Matí 
efectuades per Eugenia Enr ique Fuster i María Flores 
González, i aprova ['efectuada per Maite Caballer Al 
mela. 

La Junta aprova el padró de taxes de l'Escola de Matí 
corresponent al mes de mar<;: de 2010 . 

La Junta rect ifica el subjecte passiu en liquidacions de 
taxes urbanes d'Antonio Silva Muñoz a Un ión de Crédi
tos Inmobiliar ios, SA, així com el de Coordinadora de 
Proyectos Generales, SL. 

La Junta aprova les liquidacions en concepte d' impost 
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sobre vehicles de tracció mecanica (IVTM) a carrec de 
Farid Salhi Kharkhach. 

La Junta aprova la relació 1/2010 de bonificacions en 
l'impost sobre béns immobles a titulars de família 
nombrosa i desestima la relació 2/201 O. 

La Junta aprova un reconeixement extrajud icia l de cre
dits per import de 50.486,27 euros. 

La Junta declara restaurada la legalitat urbanística in
fringida amb l'execució de les obres, al camí de la Re
genta , perla mercantil Excavaciones Sigar, CB. 

La Junta declara comesa infracció urbanística quali
ficada com a greu i imposa a José Carlos Monsonís i 
Juana María Terrones González una sanció de multa 
per executar obres no emparades per previa llicencia 
municipal al camí de la Serratella , 123. 

La Junta estima el recurs de reposició interposat per 
María del Carme Garí Roca contra l 'acord de la Junta 
de Govern Local de 15 de mar<;: de 20 1 O. 

La Junta incoa expedients pera la restauració de la le
galitat urbanística perla realització d'actes d'edificació 
o ús del sol a José Manuel Barberá Castañer (polígon 
8, parcel·la 3 del camí de l'Ermita]. Fernando García 
García i Raque l Simó Serra (polígon 40, parcel·la 155 
del camí de la Regenta ) i Pavimentos Roco, SL (camí 
Fondo, núm. 5). 

La Junta renova el contracte d'arrendament subscrit 
en data 29 d'octub re de 2003 per l'Alcaldia amb Tomás 
Beltrán Monfort de terreny situat al e/ Vila- real, s/n, 
per a destinar -lo a aparcament de vehicles, quedant 
prorrogat des del dia 1 de maig de 201 O fins al dia 30 
d'abril de 2011. 

La Junta concedeix llicencies d'obres a Mar ía Crisós
toma Morilla García, Conse lleria d'Educació, Pi la r Gil 
Julián, Rosa Boix Quera l , María Josefa Rius Esteban, 
María Amparo Vi lla longa Enrique, Antonio Avellana 
Claramonte, Constr ucciones Enrique Canós SL i Juana 
Usó Blasco. 

JUNTA DE GOVERN 10/05/201 O 

La Junta prorroga el contracte amb ['empresa Tot So
cial Coop. V. per a la prestació del servei Escola de Matí 
peral curs escolar 2010-2011 . 

La Junta aprova una ajuda economica a la Conselle
ria d'Economia, Hisenda i Ocupació per a la posada en 
marxa d'un taller de fo r ma ció pera la cont ractació, de
nominat pintor de paraments interiors i exteriors. 

La Junta desest ima la sol-licitud de devolució 
d'ingressos en con cepte de taxa per ret irada de vehi
cles efectuada per Francisco Manuel Fernández Suá
rez. 

La Junta aprova liquidació de taxes per utilització 
pr ivativa o aprofitament especial de la via pública de 
l'exercici 2009 a ca r rec de Nexus Energía, SA. 

-
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La Junta aprova la liquidació en concepte de taxes de 
mercat exterior a carrec d'Antonio Hernández Cerre
duela. 

La Junta aprova els padrons de taxes del mercat ex
terior i interior co rresponents al segon trimestre de 
2010. 

La Junta aprova la re la ció 2/201 O de sol·licituds de bo
nificació en L'impost sobre vehicles de tracció mecani
ca pera vehicles histories o d'antiguitat superior a 25 
anys. 

La Junta aprova la relació 3/201 O de sol·licituds 
d'exempció en l' impost sobre vehicles de tracció me
canica efectuades per titulars amb condició de minus
validesa. 

La Junta aprova un pagament de 55.786,70 euros a fa
vor de la Diputació Provincial de Castelló del recarrec 
provincial sobre l'impost sobre activitats economiques 
corresponent a l'exercici 2009. 

La Junta desestima la sol·licitud de fraccionament de 
deute tributari efectuada per Daniel Ciotoi. 

La Junta aprova despeses per import superior a 3.000 
euros. 

La Junta concedeix a Isabel Tirado Cano llicencia am
biental per a la instal·lació de l'activitat dedicada a 
gimnas i llicencia urbanística d'obres pera reforma de 
local situat al e/ Enrique Tierno Galván, 3 baix. 

La Junta queda assabentada per dació de compte de 
la sentencia favorable a l'Ajuntament núm. 263 dictada 
pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Cas
telló, per la qual es desestima el recurs de reposició 
interposat per Grupo Evoluziona Construcción y Pro
moción Inmobiliaria, SL, contra l'acord de la Junta de 
Govern Local de data 3 de novembre de 2008. 

La Junta incoa expedient sancionador a María Teresa 
Menero Capella per presumpta infracció urban ística 
comesa amb l'execució d'obres sense previa llicencia 
municipal en polígon 27, parcel·la 248 Pedra Blava, i li 
n'ordena la demolició. 

La Junta proposa, com a mesura de restauració de 
la legalitat urbanística vulnerada, la demolició de les 
obres d'edificació il·legalment realitzades per Francis
co Fernández Vilar i Magendia Bernad Dupla (polígon 
44, parcel·la 19 del camí Vell de Vila-reall i Luis Sán
chez Gallero (polígon 25, parcel·la 231 de la carretera 
Campaneta). 

La Junta declara caducat i arxiva sense més tramit 
l'expedient de declaració de ru·,·na 1/07 incoat a Ampa
ro Aguilella lnsa i a Francisco Javier Aguilar Arenós, i 
incoa nou expedient de declaració de ru·lna respecte a 
l' immoble situat al e/ Mare de Déu de la Misericordia, 
número 10. 

La Junta aprova l'execució for~osa de l'ordre de pa
ralització de construcció de l'habitatge en polígon 43, 
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parcel·la 311 a José Vicente Edo Alegre i Matilde Ferrer 
Forte. 

La Junta aprova la resolució de l'expedient sanciona
dor 68/07 incoat a Grupo Evoluziona Construcción y 
Promoción Inmobiliaria, SL. 

La Junta concedeix llicencies d'obres a Gas Natural Ce
gas SA, Alejandro Romero Monfort, Isabel Canós Boix, 
Francisco Fortea Abella, José Miguel Ochando Gozal
bo, Alegre-Seglar SL i Josep Palomero Almela . 

Urgencia 

Despatx extraordinari primer. La Junta aprova el conve
ni entre la Conselleria de Benestar Social i l'Ajuntament 
pera la gestió de les ajudes economiques individualit
zades d'acolliments familiars de menors. 

JUNTA DE GOVERN 17/05/2010 

La Junta aprova la sol-licitud de devolució de taxes del 
mercat interior efectuada per Trinidad Bellés Porcar 
(caseta núm. 14 assoc. venedors). 

La Junta aprova la sol-licitud de rectificac ió de liqui
dacions en concepte de taxes urbanes efectuada per 
Corpimed, SL, i Juan Sayona Tatay 

La Junta aprova el padró de taxes de l'Escola de Matí 
corresponent al mes d'abril de 2010 . 

La Junta aprova els requeriments de pagament del ca
non d'aprofitament urbanístic corresponent a l'exercici 
2010 a Alqueria de Mascarós SL, Vicenta Gallén Sancho 
i Piscicultura Marina Mediterránea SL. 

La Junta aprova les sol·licituds de devolució d'ingressos 
en concepte d'impost sobre construccions i taxes per 
serveis urbanístics efectuades per Juan Aparici Rubert 
i Isabel Canós Boix. 

La Junta aprova la sol-licitud de devolució d' ingressos 
en concepte de l'impost sobre vehicles de tracció me
canica efectuada per Francisco M. Allepuz Guerola . 

La Junta desestima el recurs de reposició contra acord 
de declaració de mora interposat perla Societat de Ga
rantia Recíproca de la Comunitat Valenciana . 

La Junta queda assabentada per dació de compte de 
la resolució de la Direcció General de Coordinació Fi
nancera amb entitats locals del Ministeri d'Economia i 
Hisenda pera execució de sentencia (compensació 181 
autopista període 2001-2004), per la quall'Ajuntament 
ingressara 146.995,20 euros. 

La Junta aprova un reconeixement extrajudicial de cre
dits per import de 298.591,22 euros. 

La Junta aprova despeses per import superior a 3.000 
euros. 

La Junta amplia el termini per a legalització de les 
obres de José Vicente Claramonte Sanz. 

La Junta incoa expedients sancionadors per presump
tes infraccions urbanístiques i ordena la demolició de 
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les obres realitzades a Emmanuel Jean Louis Ramí
rez (polígon 48, parcel·la 136 de la carretera Melero) i 
Isabel Poyatos Mora (polígon 4, parcel·la 206 de Santa 
Barbara). 

La Junta requereix a María Dolores Bou Domingo que 
aporte memoria justificativa a ti de poder legalitzar 
les obres executades en l"immoble Molí de Serra, en 
parcel·la 46 del polígon 1. 

La Junta concedeix llicencies d'obres a Gas Natural 
Cegas SA, Citenova 2005 SLU, comunitat de propietaris 
Edifici Pintor Ribalta 1, Ramón Jose Almiñana Fayos, 
Josefa Sáez Alfaro, Carmen Sanmartín Agustín, Juan 
Salvador Granell Artana, José Miguel Torner Cuevas, 
Juan Canos Broch, Fredy Andrés Herrera, Luis Miguel 
Casanova González i Vicenta Lozano Cano. 

Urgencia 

Despatx extraordinari primer. La Junta ratifica el con
tracte d'arrendament del local destinat a oficina de 
turisme i dóna per extingit l'esmentat contracte l'1 de 
juliol de 2010. 

Despatx extraordinari segon . La Junta ratifica el con
tracte d'arrendament del local destinat a les dependen
cíes de la Policía Local i dóna per extingit l'esmentat 
contracte el31 de maig de 201 O. 

Despatx extraordinari tercer. La Junta sol·licita aCle
mente Pérez Parra que acredite i aporte a l'expedient 
copia de la querella interposada pel Sr. Gavara Ayme
rich contra la seua persona. 

Despatx extraordinari quart. La Junta adjudica pro
visionalment la contractació d' un tot terreny per a la 
Guardería Rural a Caixa Renting, SAU, i un vehicle ca
muflat pera la Policía Local a BBVA Finanzia Autoren
ting, SA. 

JUNTA DE GOVERN 24/05/201 O 

La Junta prorroga per un any e l contracte de s erve is de 
manteniment i conservac ió d' instal·lacions semafor i
qu es de Borriana . 

La Junta aprova les liquidacions fi scals e n conce pte de 
taxes urbanes de rivades d'expedients de gestió a ca
rrec de FA Bienes Inmuebles SL, Domingo García Ló
pez, José Beltrán Pita rch, Construcciones y Desarro
llos Onda SL. 

La Junta aprova e l recurs de repos ició contra liquida
cions de l' impost sobre l'increment de l va lor de ls te
rrenys de natura lesa urbana interposat per Gasog il, 
S L. 

La Ju nta aprova la relació 3/ 201 0 de liqu idacions de 
l'impost sobre l' increment de l valor de ls te rrenys de 
natura lesa urbana i la re lac ió 1/2010 de liqu idacions 
d'a lta de l'im post sobre bé ns immobles. 

La J unta aprova la derivació per afecció al paga ment 
de l'impost sobre béns immobles de Reyes Rodríg uez 

::..:JU:.;N:..:Tc.=E:::.S..:::D.=E..:::G..::.O..:.:VE::.:R.:..:.N.:.._ __ _,. 

Saúl a Caixa d'Estalvis del Mediterrani, de Quinchi Lo-
zada Luis Olmedo a Caixa d'Estalvis del Mediterrani. 

La Junta ratifica la sol·licitud a la Conselleria 
d'lnfraestructures i Transport de subvenció per a la 
creació d'un carril bici. 

La Junta incoa expedients sancionadors per presump
tes infraccions urbanístiques i ordena la demolició de 
les obres realitzades a Frutas Giménez, SA (parcel·la 
cadastral 8191901). i María José García Andreu (pol. 
22, pare. 220, en senda Ullall. 

La Junta incoa expedient pera la restauració de la le
galitat urbanística a José Manuel Sabater Galí per pre
sumpta infracció urbanística en pol. 23, pare. 166, al 
camí Ballester. 

La Junta proposa la demolició de les obres il·legalment 
realitzades per Rafael Romero Molina, en pol. 1, pare. 
25, carretera d'Almassora 

La Junta rectifica l'error en l'acord de la Junta de Go
vern del30/06/2008 en llicencia d'obres sol·licitada per 
la comunitat de propietaris de la ronda Panderola 1 

La Junta autoritza a Joaquín Olaria Jiménez el projecte 
d'execució al e/ Mare de Déu de la Misericordia, 30. 

La Junta concedeix llicencies d'obres a Celia Juan 
Bernat, Construcciones Enrique Canós SL, Sergio Or
tiz Ruiz, Enrique Guiral Rosell, Antonio Santos García, 
Mario Seglar García, comunitat de propietaris carrer 
Alcalde Escobar 2 i Provilacon SL. 

Urgencia 

Despatx extraordinari. La Junta autoritza i disposa la 
despesa, reconeix l'obligació i ordena el pagament del 
conveni Ciutat de Borriana-Atletic Salesians. 

MERCAl MUNICIPAL 
Qua li tat al millar preu 

Obert tot l'any de dilluns a dissabte 
d ivendres obert tot el dia 

-
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NAIXEMENTS 

Ainhoa Losada Morales de lñigo i Nancy Cecilia 

Alexandru Suciu de Razvan i Alexandra Oina 

Lamyaa Chabboukh de Abdelilah i Zohra 

José Ramón Broch Monraval de José Ramón i Lorena 

Martín López Navarro de Martín i María José 

Pedro Javier Expósito Lafuente de Pedro i María A. 

Paula Granados Gamaza de Sergio i Lucía 

Manuel Perelló Andrés de Manuel Antonio i Jacoba 

Adriana Enrique Montagut de Juan i Adriana 

Yaser El Khadraoui de Abdelilah i Nadia 

David Gomes Romero de David i Susana Maria 

Patricia Stoica de lonut Mihai i Mihaela Elena 

Gerard Garrido Claramonte de Vicente i Ana Belén 

Adam Argoub de Abdelhaq i Rabia 

Yassmin Yaddou de El Houssein i Laila 

María Barrionuevo Balas de Andrés i Jeni Verónica 

Carlos Collado Sanahuja de Roberto i Ester 

Jorge Segarra Cuadros de José Jorge i Maria Isabel 

Vicente Castillo García de Vicente Juan i Carmen 

Eva Conde Gaseó de Carlos i Carta 

Alexandru Constantln Epuraru de Dumitru i Bogdana 

Mohamed Boujnan de Ahmed i Fátiha 

Alejandra Vidal Ruiz de David i Pamela 

Martín Agustina Llopis de Jorge i Carmen 

Roufaida Derouichi de Nor El Dine i Faiza 

Martina Lozano Marmaneu de David i Paula 

Batiste González Burdeus de David i Beatriz 

Younes El Goutbi de Abdelhak i Amina 

MATRIMONIS 

Vicente Torres Barea i Anna Elizabeth Tyrrell 

Carlos Monferrer Benlloch i Soraya Monferrer Verche 

Osear Reula Aguilella i Ana Belén Martínez Magaña 

Cristian A. García Fuquene 1 Carolina Orejuela López 

Miguel Angel Pitarch Montoliu i Vanesa Carrillo Valero 

Manuel Barrachina Casanova i Ana C. Serrano Ortuño 

Francisco Ros Sanchis i Yolanda Benítez Avia 

Abel Regal Granero í María Jesús Rodríguez Bomboi 

Juüán Fabián Carretero Gómez i Cristina Piquer Wlser 

Cristian Calduch Gómez i Maribellbáñez Artigas 

Héctor Otiver Ripollés i Sara Compañ Aymerich 

Salvador Sánchez Hemández i Montse Izquierdo Renau 

ACTES DE PLENS 1 JUNTES DE 
GOVERN 
Totes les persones interessades a 
consultar les actes de les sessions 
plenilries de la corporació munici
pal i de les sessions de la Junta de 
Govern poden fer-ho en la pagina 
web municipal, per mitjil de l'enlla~ 
www.burriana.es, on estan a disposi
ció de tots els ciutadans en format 
PDF. 
Qui vullga consultar-les en suport 
paper pot fer-ho al tauler d'anuncis 
de I'Ajuntament, presentant-se a la 
planta baixa de Ca la Vila. 

DEFUNCIONS 

Juan Suller Castillo 74 
José Manuel Soler Vicent 59 
Maria Dolores González Martinez 91 
M• Dolores Ferrandis Martinez 85 
Antonia Arta na Chordá 92 
Claudia Morales López 76 
Juan Bautista Ventura Gil 80 
Joaquina Parra Garcia 77 

Elvira Blanch Gurrea 67 
Vicente Esteller Juan 89 
Tomasa Lucha Nieto 93 
Vicente Bosch Esbri 80 
José Alberto Pascual Doménech 73 
Dolores Mecho Esteve 96 
Emilia Cornejo Caballer 84 

Guillermo Vte. Franch Cornejo 

Juan Burdeus Marin 73 
Ana Corbalán Cabrera 90 
Ana Fernández Torres 94 
Jacinto Garcia Quites 89 
Celestino Punzano Robles 96 
Juan Vicente López Sebastiá 36 
Asunción Enrique Serra 95 

FARMACIES DE GUARDIA JUNY 

LLORIS 7 17 27 

Barranquet, 22 

MEDINA 8 18 28 

Finello,15 

MUAOZ 9 19 29 

Camr d'Onda, 41 

PEIRATS 10 20 30 

La Tanda, 22 

TERRADEz 11 21 

Fdco. Gcfa. Lorca, 19 

VERNIA 2 12 22 

Progrés, 17 

ALMELA 3 13 23 

Raval, 28 

DOMitNECH 4 14 24 

Maestral, 28 

FONTDE MORA 5 15 25 

SantVi~t. 6 

GASCO 6 16 26 

PI. de les Monees, 12 

PORT: BARBERA 

ESTE CALENDAR! ESTA SUBJECTE A VARIACIONS 

~A~G~EN~D~A~------------~~--

TELEFONS D' INTERÉS 

CENTRES OFICIALS 

A¡untament de Bomana 

Tinenm Alcald1a Port 
Pohc1a Local 

Gu~rd1a C1v1l 

Jul¡aL 
Serve1s Soc1als ... 

Casal Jove ... 

B1bhoteca Mun1c1pal ..... 

964 Si 0062 

964 57 02 02 
964 58 70 78 
964 513311 

964 59 20 20 

964 51 Oi 87 
. ...... 964 51 50 14 

. 964 59 16 92 

964 03 39 61 

Of1cina Act1v1tats Culturals .... 964 83 93 17 

P Pohesport1u M.. 964 59 1 O 02 

PISCina MuniCipal .................... 964 59 14 00 

INSS.. . . . .. 964 51 28 54 

Agenc1a Empleo y Desarrollo ........ 964 03 30 37 

Ecoparc Mun1c1pal ...... .. 902 10 89 98 

Centre Acliv1tats Pohvalents ..... 964 51 25 25 
964 51 50 14 

CEAM (C Espeooahtzat d"AI al Ma¡or). 964 59 14 15 

AOI Al al Oesenvolupament lnlanlil. .... 964 03 32 08 

(d1marts 1 d1¡ous) 630 71 70 97 

COL-LEGIS 

CP Vilallonga .... 
CP Roca 1 Alca~de. 

................. 964511722 
... 964 5 i 69 50 

CP Penyagolosa .... 964 51 53 00 

CP 1turb1..... ........... ... . .. 964 51 29 73 

CP Novenes de Calatrava ............. 964 59 28 73 

CP Cardenal Tara neón .... . ..... 964 51 83 79 

Col-leg1 Sales1L 964 51 02 50 

Col-legi llles Columbretes ............ 964 51 63 62 

Col-leg1 Villa FMima .................... 964 512518 

Col-leg1 Consolac16 ....................... 964 51 02 93 

lES Jau me 1 .. 964 51 04 25 

lES Llomba1. ................................. 964 59 15 32 
Centre Educac16 Espeml.. ........... 964 Si 68 35 

Escala Permanenl d'Adults ...... 964 59 10 01 

Guarderia InfantiL. ...................... 964 Si 02 41 

Escala de la Mar...... 964 58 61 60 

Escala Ta ller. ................................ 964 51 03 61 

CME Rafel Martl Vic~ana .. 964 03 32 30 

ASSISTtHCIA SANITARIA 
Centre de salut. ........................... 964 39 07 50 

Urgencies ..................................... 964 39 07 60 

Cita prévl3 .................................... 964 39 07 50 

Centre de Salut Port ..................... 964 58 56 16 

Hospital General Castelló. .. 964 72 65 00 

Hospital de la Plana............... .. 964 35 76 00 

CIUtat Sanitaria La Fe ................... 96 386 27 00 

Centre de P. Famil iar.. ....... 964 39 07 57 

Salut mental 

Creu Ro¡a. 

..................... 964 39 07 56 

..... 964 Si 76 07 

Hospital La Magdalena ................. 964 24 44 00 

OIVERSOS 

Cementeri. .................................... 964 51 01 49 

Centre AIQ. Sla. BArbara ................ 964 51 00 93 

Junta Local Fallera ........................ 964 51 62 17 

Radio Tax1. ..................................... 964 51 01 01 

Centre Cultural La Mercé ............... 964 51 00 i O 

Pare Comarcal Bombers ................ 085 

Eslació RENFE ............................... 964 51 14 80 
Magalzem Municipal. ................... 964 Si 87 12 

Mercal MunicipaL. ......................... 964 Si 07 37 

Sindical de Regs ............................ 964 Si 45 51 

Cambra Agrana (Consell Agrari) .... 964 57 06 08 

FACSA ............................................ 964 51 28 00 
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Eixida de Borriana Port Grau 

Port - Grau 
•7.20 Grau - Port - Ratlla Renfe 

Al ueries - Renfe 
8.20 Port - Grau 

Al ueries - Renfe 
Al ueries - Renfe 9.20 Grau - Port 

Port - Grau Al ueries - Renfe 
Grau - Port - Ratlla Renfe 

Port - Grau 
Grau - Port 
Grau - Port 
Port- Grau 

Grau - Port - Ratlla 
Port- Grau 

~A~GE~N~D~A~------------~~ 

Línia Burriana - Vila-real - Castelló Port Grau 

Elxldes BURRIANA Eixldes CASTELLÓ 
c.p • C.stell6 per Vlla-real c.p a Burrlana per Vlla-ru 

6:30 14:15 14:15 
7:15 15:15 7:15 15:15 
8:15 16:15 8:15 16:15 
9:15 17:15 9:15 17:15 

10:15 18:15 10:15 18:15 
11 :15 19:15 11:15 19:15 
12:15 20:15 12:15 20:15 
13:15 13:15 21 :15 

14:15 

6:30 
7:15 
8:15 
9:15 

10:15 
11 :15 
12:15 

8:00 
9:30 

11 :00 
12:30 

DISSABTES 

13:15 7:00 
14:15 8:15 
15:15 9:15 
16:15 10:15 
18:15 11:15 
20:15 12:15 

13:15 

DIUMENGES 1 FESTIUS 

14:00 
16:00 
18:00 
20:00 

8:45 
10:15 
11:45 
13:15 

14:15 
15:15 
16:15 
17:15 
19:15 
21 :15 

15:00 
17:00 
19:00 
21:00 

Grau - Port Borriana - Alqueries - Santa Barbara 
TOTS ELS AUTOBUSOS TEMEN PARADA 

A l.: HOSPITAL DE LA PLANA 
Grau - Port - Ratlla 7.30 11 .30 

Grau - Port Només dimarts dia de mercat 

• No circula diumenges i festius 

Obert tot l"any 

HORARI Dilluns tancat 

De dimarts a dissa bte de 1 O a 13 i de 16 a 20 

Diumenges i festius de 1 O a 14 

C/ Majar, 1 O- 12530 Borriana 

Teleton 964 51 5415 

WEBS MUNICIPALS 

www.burriana.es 
www.burrianaturismo.com 

www.smeburriana.com 
www.cmevicia na .org 

www.ca rdena ltara ncon .org 
www.burrianacultura .es 

www.bibliotecaspublicas.es/burria na 
www.casaljove.com 

TEMPERATURES 1 PRECIPITACIONS 

• DADES FACILITADCS PCL SINDICAl D[ RCGS DE BORRIANA 



11 FIRA D'OPORTUNITATS 
11 i 12 DE JUNY 

AL VOLTANT DE LA CASA DE LA CULTURA 
DE 10 A 21 HORES 

ORGAN ITZA: 

M•goifk e~ 
Ajuntament "' 
de Borriana ·- ,.......,., 

, •. !;.J· 

No te la pots perdre! 
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